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Над 502 изборни секции в чужбина
Местата за гласуване може да се увеличат, защото тепърва

започва подаването на заявления. Най-много секции ще има във Ве-
ликобритания, Турция, Германия, Испания и САЩ.

Стр. 12

Българите изнемогват
от бързите кредити

Все повече българи спи-
рат да обслужват бързите
си заеми по време на панде-
мията, показват данните на
БНБ. Към края на март раз-
мерът на необслужваните
бързи кредити е 293,8 ми-
лиона лева. Те са се увели-

чили с 56 на сто (105,5 ми-
лиона) в сравнение с края
на март 2020 г. В края на
март отпуснатите заеми от
дружествата, специализира-
ни в кредитиране, са 3,128
милиарда лева при 3 мили-
арда в края на март 2020 г.

С 56 на сто са се увеличили необслужваните заеми за година
Бързите кредити, отпус-

нати на домакинствата, за
една година нарастват с
1,5% (35,6 милиона лева) и
достигат 2,352 милиарда
лева.

В структурата на взема-
нията по кредити от дома-

кинствата преобладават по-
требителските заеми.

Размерът на жилищните
кредити в края на първото
тримесечие на тази година
е 31,4 милиона лева.
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САЩ притиснали
Израел да спре
военните
действия

лужебното правителство ра-
боти под прожекторите на “доб-
рожелатели” и под масовите ата-
ки на предишната власт. За раз-
лика от всяко друго правителст-
во, то няма сто дни кредит на
доверие. За доверието ще му се
налага да работи всяка минута.
За това правителство всяка греш-
ка би била фатална. Не за мини-
стрите, а за Държавата.

Тези министри са министри на
алтернативата и на промяната, на
надеждата за различност. За дру-
гост, която жадуваме след годи-
ните на погром, разруха и опро-
стачване. От тези министри очак-
ваме да премислят всяка дума,
преди да я изричат. Да премерват
всяко действие, преди да го на-
правят. От тези министри изиск-
ваме и безкомпромисност, но
основана на така липсващите в
годините експертиза и професио-
нализъм. Защото, дано осъзнават,
носят непосилната отговорност
не към някоя партия или личност,
а към обществото и Държавата.

Служебното правителство не
се нуждае от медийна слава. То
има ясни задачи - организиране и
провеждане на честни и прозрач-
ни избори, показване на истина-
та за състоянието на страната и
укрепване на държавността. По-
следното е най-важното, защото
носи отговорите за Бъдещето.

Възстановяването на Държа-
вата може и трябва да бъде на-
правено не с решения по прин-
цип, а принципно.

И по един начин - държавни-
чески.
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Антъни
Иванов
на трети
еврофинал
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Ина МИХАЙЛОВА

За смисъла на благодеянието в разказа “Песента на колелетата” на Йордан Йовков
разсъждаваха близо 46 000 зрелостници на матурата по български език и литература

Бъговете

в системата

за забавачките

Земан се
извини за
бомбите над
Югославия

СНИМКА БГНЕС

Пукнатините
в руско-балканската
любов
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Арест за 7 полицаи,
прикривали престъпления
Бойко Рашков смени и шефа на СДВР, началниците
на спецслужбите все пак прекъснаха отпуска си

Седем полицейски служители от
пловдивското Трето РПУ са арестувани
при акция на дирекция “Вътрешна си-
гурност”, съобщи окръжният прокурор
Румен Попов. Сред задържаните е и на-
чалникът на полицейското управление
Самуил Хаджиев. Според първоначал-
ната информация става дума за подозре-
ния в корупция, търговия с влияние и
други престъпления. Издирват се пети-
ма цивилни. По разследването се рабо-
ти от 6 месеца, уточни Попов.

Служебният вътрешен министър
Бойко Рашков пристигна в Пловдив.
“Това е удар срещу ОДМВР в Пловдив
и ще трябва да вземем съответните ре-
шения. Няма да се насочвам към кон-
кретни данни, макар че знам, но не е

редно”, добави той. Според него изнася-
не на повече информация по случая още
в първия ден може да попречи на раз-
следването и разкриването на обектив-
ната истина. Румен Попов обаче разкри,
че униформените са злоупотребявали
със служебното си положение и са при-
кривали лица, извършили престъпления.

Министърът отново обяви, че МВР
има информация за купуване на гласо-
ве, има и такива дела. Според Рашков
още е рано да се каже какво ще излезе
от производствата, защото са на етап
разследване. Той допълни, че форма-
циите, за които има такива данни,
трябва да бъдат обявени публично.
“Партиите-купувачи се ръководят от
известни лица с огромни амбиции в

политиката. Ако прокуратурата не ги
обяви, за да можем да извършим пре-
вантивна дейност с предоставянето на
журналистическата гилдия, която да ги
разпространи, ние ще го направим”,
закани се Рашков.

Обществото очаква промени в кад-
ровия състав, смята министърът. Къде-
то е необходимо, това ще е свързано с
ръководителите, рокади ще има и на
по-ниски нива, ако служителите са се
превърнали в престъпници с пагон,
каза той.

Столичната дирекция на МВР
(СДВР) вече има нов шеф, а досегашни-
ят - ст. комисар Георги Хаджиев, е по-
нижен. “Не мога да приема, че ръково-
дител е гледал спокойно как се пребиват

младежи под колоните на МС. Не мо-
жем да сме равнодушни към това. Взи-
мам най-строги мерки, за да се промени
стилът на работа на тези служители”,
обяви Рашков и добави, че са сменени и
други ръководители на дирекции в стра-
ната. СДВР поема досегашният й зам.-
началник Антон Златанов. Оказа се, че в
началото на септември миналата година
Златанов е бил в отпуск и не носи отго-
ворност за охраната на протестите. Сай-
тове обаче обявиха, че Златанов е ръко-
водел акциите срещу недоволстващите.
Той бе и един от униформените, оплака-
ли се от вандалстващи протестиращи.

Началниците на ДАНС Димитър Ге-
оргиев и на Държавната агенция “Разуз-
наване” Атанас Атанасов са прекрати-
ли неплатените си отпуски и от вчера са
на работа. Появиха се информации, че
двамата са искали да разговарят със слу-
жебния премиер, но не били приети. Ин-
тересна драматургия с шефовете на спец-
службите, иронизира говорителят на
служебния кабинет Антон Кутев. Той
уточни, че двамата са били в МС, но по
същото време се е провеждало заседа-
ние на правителството. Кутев посочи,
че миналата седмица двамата са били
поканени на среща с премиера, но не са
се отзовали, а премиерът разговарял с
техните заместници. Все още не са во-
дени разговори за освобождаването им,
но Кутев отбеляза, че това зависи от
премиера и президента.

Оръжейната компания
EMKO на бизнесмена Емили-
ян Гебрев за пореден път оп-
роверга изявления на главния
прокурор Иван Гешев, обви-
ни го в лъжа и поиска остав-
ката му. След разкритията в
Чехия за взрив в оръжеен
склад миналия месец прокура-
турата обяви, че четири взри-
ва във военни складове в
България през последните 10
години вероятно са били
извършени от офицери от
Главното разузнавателно уп-
равление на Русия. Заподозре-
ни са шестима руски гражда-
ни, пребивавали у нас във
времето около взривовете и
опита за отравяне на оръжей-

Родители от София излизат за пореден път на протест зара-
ди липсата на места в детските ясли и градини. Недостигът бе
повод за недоволство през лятото и есента на миналата година,
а преди дни пред Столичната община отново се събраха роди-
тели заради отлагането на първото класиране за детските заве-
дения. На 25 май от 16 ч. се организира нов протест на ул.
“Московска” 33, който е с наслов “Място за всяко дете!”.
Родителите са възмутени и от изявление на кандидат-депутат-
ката на ГЕРБ в последните избори Анжела Димчева, според
която трябва да се ограничи притокът на провинциалисти към
София. “Не може селяндури да се тълпят безнаказано тук и да
пречат на кореняците софиянци да живеят спокойно”, пише тя
във фейсбук.

ДУМА припомня, че на първото подреждане за забавачките
в София се оказа, че не са приети над 10 000 деца, а място има
само за 9000. От общината обещаха на второ класиране да се
появят още места, а наесен да бъдат открити нови групи.

Заради отлагането на класирането пък общинските съветни-
ци от БСП поискаха оставката на зам.-кмета по дигитализаци-
ята Генчо Керезов, който пусна през март надградената елек-
тронна система за прием с нова визия и заради нея се появиха
затруднения с коректно попълване на кандидатурите.

Още по темата на стр. 12

EMKO и Гебрев обвиниха
Гешев в лъжа и поискаха
оставката му

Родители от София -
на пореден протест
за забавачките

ния търговец Емилиян Гебрев.
Инцидентите бяха обвързани
и с дейността на ЕМКО.

В позиция на компанията
се казва, че в последните дни
на управлението на Бойко
Борисов представители на
изпълнителната власт и на
прокуратурата са си позволи-
ли редица неверни твърдения
по отношение на ЕМКО и
Емилиян Гебрев. Компанията
е изпратила сигнал до министъ-
ра на правосъдието, в качест-
вото му на председател на
Висшия съдебен съвет, с иска-
не да се постави въпросът за
дисциплинарно наказание на
Иван Гешев за извършените за-
кононарушения.

Дали столичното водоснаб-
дяване да се поеме отново от
общината, или да бъде дадено
на концесия след изтичането на
настоящата, ще съветват чуж-
ди консултанти. Срокът на
концесията изтича през 2025
г., но общинските съветници
смятат, че трябва да се започ-
не подготовка за бъдещето на
водоснабдяването и канализа-
цията. Затова София ще се
възползва от консултантски
услуги, предоставени от Евро-
пейската инвестиционна бан-

Чужденци съветват за бъдещето
на водоснабдяването в столицата

Деси ВЕЛЕВА
ка чрез консултантския й
център по инвестиционни
въпроси. За тази цел ще бъдат
отпуснати 100 000 евро. Кон-
султантите ще трябва да про-
учат пазара, да анализират ин-
ституционалната уредба и да
сравнят двата варианта - за
концесия или собствено об-
щинско управление.

“Времето върви и Столич-
ната община не бива да си за-
равя главата в пясъка, а да за-
почне да мисли как ще се уп-
равлява този сложен сектор”,
коментира за ДУМА Милка
Христова, общински съветник
от БСП. Тя припомни, че реше-
нието за бъдещето на сектора

ще бъде взето след този мандат
на ГЕРБ и трябва да има дейст-
вия по въпроса, за да не остане
София без вода след 2025 г.

Докладът с предложението
за финансова помощ, който
трябва да бъде гласуван днес
от СОС, е по модел на реше-
нието за бъдещето на “Топло-
фикация-София”. Преди три
седмици СОС реши Американ-
ската агенция за търговия и
развитие към правителството
на САЩ да предостави 900
000 евро на консултантската
фирма “Блек и Вийч ме-
ниджмънт консултинг”, която
да ни посъветва как да оздра-
вим общинското дружество.

Корнелия Нинова се срещна в Перник с председателите на БСП в шестте
общини, областните лидери на Движението на ветераните и Младежкото
обединение и общински съветници от левицата, за да обсъдят подготовката
за предстоящите избори. Предвиденият за тази събота пленум на БСП
се отлага за 25 май заради многото конференции през почивните дни
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Правосъдният министър
Янаки Стоилов

Нека всички, които го познаваха и уважаваха,
си спомнят за достойния и честен човек,
за живота му, посветен на изграждането

на едно хуманно и справедливо общество.

ПОКЛОН ПРЕД СВЕТЛАТА МУ ПАМЕТ!

На 18 май 2021 г.
п о ч и н а

ЯНЧО

ГЕОРГИЕВ

МИХАЛЕВ

От семейството

Поклонението ще се състои на 21.05.2021 г.
от 11.00 ч. в Ритуалната зала

на Централните софийски гробища.

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

Рокадите се правят, за да се гарантират честните избори,
категоричен е Министерският съвет

Секциите в чужбина
ще бъдат поне 502 и ще
са разположени на 407
места, реши ЦИК. Това
не е окончателният брой,
защото българите там
тепърва ще подават заяв-
ления за откриване на
СИК и то на места, кои-
то може да се различават

Главният прокурор Иван Гешев призова служеб-
ния вътрешен министър Бойко Рашков и шефа на
ДАНС Димитър Георгиев отново да има Национал-
но междуведомствено звено за предстоящите на 11
юли 2021 г. избори за Народно събрание. От
държавното обвинение уточняват, че това се прави
с оглед гарантиране провеждането на честен и
прозрачен вот. Според Гешев това звено ще подо-
бри взаимодействието и координацията между ин-
ституциите. Структурата ще работи от деня на
откриване на предизборната кампания до 30 дни
след обявяване на официалните резултати от избо-
рите от ЦИК.

Според главния прокурор благодарение на до-
брата координация и обмен на информация между
институциите при последния парламентарен вот са
предприети редица действия по предотвратяване на

Правителството назначи
нови областни управители

Бургас, вече е била на същата
длъжност в Стара Загора. Де-
кан е на Центъра по юридиче-
ски науки в Бургаския свобо-
ден университет и е професор
по административно право и
процес.

Начело на област Велико
Търново застава Георги Гугуч-
ков, който е бил командир на
бригада и началник на Горно-
оряховския военен гарнизон.
Той има дългогодишен управ-
ленски опит в частния сектор

Варна, Добрич, Силистра и София временно ще се оглавяват
от досегашни заместници на титулярите

Служебният кабинет сме-
ни всички областни управите-
ли. В 4 области обаче има само
временно изпълняващи, обяви
говорителят на МС Антон
Кутев. Мотивите за смяната
са гарантиране на честни из-
бори и намаляване на купения
и корпоративния вот.

Николай Шушков е обла-
стният управител на Благоев-
град. Той е бил началник на
Митнически департамент на
Thessaloniki Port Authority
S.A. dry port Sofia - “ТПА”
София” ЕАД. Мария Кънева е
назначена за губернатор на

в сферата на енергетиката и
строителството в градска сре-
да.

Най-много от новите обла-
стни управители са работили
в системата на МВР. Иван
Сълов, който става губерна-
тор на Враца, е прекарал дълги
години в областната дирекция
на МВР в града, а от 2004 г.
до 2009 г. я е ръководил. Бив-
шият полицейски шеф Бори-
слав Бончев е назначен на
поста в Габрово, колегата му
Светослав Славчев поема Ло-
веч, а Валери Димитров - об-
ласт Монтана. Станимир Па-

рашкевов, който също е бил
начело на областната дирек-
ция, ще ръководи в Търгови-
ще, а Огнян Михайлов - във
Видин. Новият областен уп-
равител на Плевен Марио
Тодоров е заемал същата
длъжност в периода 2002 г. -
2010 г. Губернатор на Пазар-
джик става Иван Васев, който
е бил зам.-директор на обла-
стната дирекция на МВР.

Бившият депутат от БСП
д-р Симеон Василев е назна-

чен за управител на Перник.
Той е бил зам.-кмет и зам.-
директор на УСБАЛЕ “Акад.
Иван Пенчев” в София. Адво-
кат Борислав Българинов по-
ема Русе. Той също е бил на-
роден представител, както и
Радослав Стойчев, който ста-
ва областен управител на Со-
фийска област. Общинският
съветник от БСП Стефан Са-
брутев пък е избраникът за
Смолян. Иван Чолаков поема
Стара Загора.

Даниел Делчев ще ръково-
ди област Кърджали. Бил е
изп.-директор на европейски
проектен център и шеф на биз-
несинкубатор в града. Алек-
сандър Пандурски е избран за
областен управител на Кюс-
тендил. Той е бил ръководи-
тел на Областна пощенска
станция. Ангел Стоев поема
област Пловдив. За губерна-
тор на Разград е назначен
Иван Борисов. В Сливен по-
ста заема икономистът Мин-

чо Афузов. Начело на Хаско-
во застава Минко Ангелов.
Той е губернатор през 2017 г.
Валентин Александров става
областен управител на Шумен,
а Георги Чалъков - на Ямбол.

За временно изпълняващи
длъжността във Варна, Доб-
рич, Силистра и София са
назначени настоящите зам.-
областни управители Петър
Манчев, Живко Желязков,
Илиян Великов и Живка Таке-
ва-Първанова.

502 ще са избирателните секции в чужбина
от списъка на ЦИК. Ко-
мисията трябва да посо-
чи и в кои посолства ще
може да се гласува. В
стария Изборен кодекс
секции се откриваха в
посолства или в консул-
ства, а за извън тях съна-
родниците зад граница
трябваше да подадат

поне 60 заявления. По-
следните промени нама-
лиха заявленията на 40 и
върнаха разпоредбите за
т.нар. автоматични сек-
ции, които съществуваха
до 2014 г.

Най-голям ще е бро-
ят на СИК във Велико-
британия, Турция, Гер-

мания, Испания и САЩ.
До края на тази седмица
ЦИК ще поиска среща с
“Информационно об-
служване” за изискване-
то за електронното заяв-
ление за гласуване от
чужбина. Разговори
предстоят и с външното
министерство, тъй като

оттам са изразили при-
теснения за машинния
вот, логистиката и обез-
печаването на изборния
процес.

Регистрацията на

партии и коалиции за
участие в предсрочните
парламентарни избори
ще започне на 20 май, а
крайният срок е 17 ч. на
26 май.

престъпления против политическите права на граж-
даните. “В хода на съвместната работа се събраха
доказателства за дейността на организирани
престъпни групи, създадени с цел купуване на гла-
сове за определен кандидат, политическа партия или
коалиция, за което бяха повдигнати и обвинения. За
първи път по искане на прокуратурата по реда на
Закона за мерките срещу изпирането на пари бяха
наложени запори на суми в размер на над 425 000
лв., а при извършени претърсвания и изземвания бяха
иззети парични средства в различни валути, които
възлизат на над 383 000 лв., като по този начин над
800 000 лв. не бяха включени в опитите за “изборна
търговия”. Пред обществото бяха показани разкри-
тите схеми, с които участниците в организираните
престъпни групи купуваха гласове в полза на опре-
делени партии”, обобщава Гешев.

Гешев иска междуведомствено звено за изборите
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Общинската болница
в Раднево затвори
Местните власти опитват да продадат лечебното заведение на безценица,
за да уредят с него приближен на кмета и на ГЕРБ, подозира БСП

ОБЯВА
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Õ‡ 20 Ï‡È 2021 „. (˜ÂÚ‚˙Ú˙Í), ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡
Ò˙Ò ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÏÓÌÚ‡ÊÌË ‡·ÓÚË ‚ Í‚. ì’ËÒÚÓ
¡ÓÚÂ‚î, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ
01:00 ‰Ó 05:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈ-
ÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ Í‡ÂÚÓ ÏÂÊ‰Û ÛÎ. 508,
ÛÎ.  511, ÛÎ. 514, ÛÎ. ì»ÁÚÓ˜Ì‡ Ú‡Ì„ÂÌÚ‡î,
ÔÓÎÂÚÓ ‰Ó DHL, ÊÔ ÎËÌËˇÚ‡.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚ-
ÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓ-
ÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÛÎ. 511 ‰Ó Û˜ËÎË˘ÂÚÓ.

Õ‡ 20 Ï‡È 2021 „. (˜ÂÚ‚˙Ú˙Í), ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡
Ò ËÁÔ˙ÎÌÂÌËÂ Ì‡ ËÌ‚ÂÒÚËˆËÓÌÂÌ ÔÓÂÍÚ Á‡ ÂÍÓÌ-
ÒÚÛÍˆËˇ Ì‡ ÛÎË˜ÂÌ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰ Ì‡ ÛÎ. ìÀ‡‰Ó„‡î,
Ê.Í. ì¡ÓÓ‚Óî, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡-
‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 09:00 ‰Ó 21:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡
ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ ÏÂÊ‰Û ÛÎ.
ì“Ó‰Ó  ‡·ÎÂ¯ÍÓ‚î, ÛÎ. ì√ÂÌ. —ÚÂÙ‡Ì “Ó¯Â‚î,
ÛÎ. ìœËÓ‰‡î Ë ÛÎ. ì—ÓÎÛÌî.

—ÎÂ‰ ‚˙ÁÒÚ‡ÌÓ‚ˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ
Â ‚˙ÁÏÓÊÌÓ ‚ÂÏÂÌÌÓ ÔÓ‚Ë¯‡‚‡ÌÂ  Ï˙ÚÌÓÒÚÚ‡ Ì‡
‚Ó‰‡Ú‡.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚ-
ÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓ-
ÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: Ì‡ Í˙ÒÚÓ‚Ë˘ÂÚÓ Ì‡ ÛÎ. ìÀ‡‰Ó„‡î
Ë ÛÎ. ì–Ó‰ÓÔÒÍË ËÁ‚Óî.

—ÎÂ‰ Â‡ÎËÁ‡ˆËˇÚ‡ Ì‡ ÚÓÁË ËÌ‚ÂÒÚËˆËÓÌÂÌ

ÔÓÂÍÚ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë
‚ ‡ÈÓÌ‡ ̆ Â ÔÓ˜Û‚ÒÚ‚‡Ú ÁÌ‡˜ËÚÂÎÌÓ ÔÓ‰Ó·ÂÌÓÚÓ
Í‡˜ÂÒÚ‚Ó Ì‡ ÔÂ‰ÓÒÚ‡‚ˇÌËÚÂ ÛÒÎÛ„Ë.

Õ‡ 20 Ï‡È 2021 „. (˜ÂÚ‚˙Ú˙Í), ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡
Ò ÔÓ‰ÏˇÌ‡ Ì‡ ÒÔË‡ÚÂÎÂÌ Í‡Ì ‚˙‚ ‚.Á. ì ËÎËË-
ÚÂî, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ
09:00 ‰Ó 20:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡
‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ Ì‡ ÛÎ. ì—ËÌˇÚ‡ ÒÍ‡Î‡î,
ÛÎ. ì¿Í‡‰. ÃËı‡ËÎ ¿Ì‡Û‰Ó‚î, ÛÎ. 721, ÛÎ.
601, ÛÎ. ìÀ˛ÚË ‰ÓÎî Ë ÛÎ. ì—ÏÂÒÌ‡ ÍËÚÍ‡î.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚ-
ÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓ-
ÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÛÎ. ìÀ˛ÚË ‰ÓÎî, Ì‡ Í˙ÒÚÓ‚Ë˘ÂÚÓ
Ò ÛÎ. 724.

Õ‡ 20 Ï‡È 2021 „. (˜ÂÚ‚˙Ú˙Í), ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡
Ò ÔÓ‰ÏˇÌ‡ Ì‡ ıË‰ÓÙÓÌ‡ ÛÂ‰·‡ Ì‡ ·Î. 87, Ê.Í.
ì–‡ÁÒ‡‰ÌËÍ‡ -  ÓÌ¸Ó‚Ëˆ‡î, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ
Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 10:00 ‰Ó 19:00 ˜‡Ò‡ Ì‡
ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ·Î.
87 (‚ËÒÓÍ‡ ÁÓÌ‡).

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚ-
ÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓ-
ÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÔÂ‰ ·Î. 87.

–ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË ˘Â ÓÒË„ÛˇÚ ÔÓ-‰Ó·Ó
ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰Ì‡Ú‡ ÏÂÊ‡, Í‡ÚÓ Ï‡Í-
ÒËÏ‡ÎÌÓ ÒÂ Ó„‡ÌË˜‡Ú ÁÓÌËÚÂ Ì‡ Â‚ÂÌÚÛ‡ÎÌË ·˙‰Â-
˘Ë Ì‡Û¯ÂÌËˇ Ì‡ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ.

«‡ÒÂ„Ì‡ÚËÚÂ ÓÚ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚Ó‰‡Ú‡, ÏÓ„‡Ú
‰‡ ÔÓÎÛ˜‡Ú ÔÓ‚Â˜Â ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ ÓÚ “ÂÎÂÙÓÌÌËˇ
ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ Ì‡ ÚÂÎÂÙÓÌ 0800
121 21 ËÎË ‰‡ ÒÎÂ‰ˇÚ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂÚÓ Ì‡ ‚ÒË˜ÍË
ÚÂÍÛ˘Ë ÚÂÂÌÌË ‰ÂÈÌÓÒÚË ‚ Â‡ÎÌÓ ‚ÂÏÂ ̃ ÂÁ
¬ËÚÛ‡ÎÌËˇ ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ‰ÛÊÂ-
ÒÚ‚ÓÚÓ - http://www.sofiyskavoda.bg/
water_stops.aspx.

ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ ÔÂ‰‚‡ËÚÂÎÌÓ ÒÂ ËÁ‚Ë-
Ìˇ‚‡ Ì‡ Ò‚ÓËÚÂ ÍÎËÂÌÚË Á‡ ÔË˜ËÌÂÌËÚÂ ‚ÂÏÂÌÌË
ÌÂÛ‰Ó·ÒÚ‚‡!

ŒÚ‰ÂÎ  ÓÏÛÌËÍ‡ˆËË Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î

Раднево остана без общин-
ска болница, след като мест-
ното здравно заведение затво-
ри. Приемът на пациенти е
прекратен. Както ДУМА вече
писа, причината е лошото фи-
нансово състояние и напуска-
щите лекари. В понеделник
вечер местни жители прове-
доха протест в защита на бол-
ницата.

Като спасителен вариант
бе предложена приватизация,
но общинското ръководство
реши да продаде лечебното за-
ведение на изключително зани-

жени цени. Първоначално обя-
вената цена на МБАЛ “Д-р
Димитър Чакмаков” по пазар-
на оценка бе в размер на 1 282
000 лв., по предложение на
общинските съветници от
ГЕРБ и подкрепящите ги тя
беше намалена на едва 682 000
лв., припомнят общинските
съветници от “БСП за Бълга-
рия”. Ниската стойност е мо-
тивирана с многото дългове на
лечебното заведение. Към па-
кета за продажба обаче е вклю-
чен и Медицинският център в
града, който е на печалба. Това

бе повод за многобройни по-
зиции и опити на БСП да бло-
кира плановете за продажба на
болницата. Казусът в Раднево
бе и една от причините през
април БСП да настоява Народ-
ното събрание да наложи мо-
раториум върху сделките с
общинско имущество.

“Общинската болница уми-
шлено се води към фалит през
последните 7 години. Усилията
на управляващите от ГЕРБ да-
доха резултат и към днешна
дата здравното заведение е до-
ведено до кадрови, функциона-

лен и финансов колапс. От 6
месеца дори основните потреб-
ности на жителите на община-
та от болнично здравеопазване
не могат да бъдат посрещнати”,
обобщават в позиция общин-
ските съветници от БСП Иван
Величков, Диньо Калинчев и
Красимир Куртев. Според тях
идеята е болницата да бъде
подарена на приближения на
кмета Теньо Тенев и ГЕРБ
Ибрям Алиев. “Обслужвайки
основно неговия частен инвес-
титорски интерес да придобие
не само общинската болница,

но и успешно развиващия се
Медицински център, кметът и
ГЕРБ съсредоточават в ръцете
на един собственик почти ця-
лото здравеопазване в община
Раднево. По този начин те по-
ставят в риск дори дейността
на общопрактикуващите лекари,
които са категорично против
приватизацията и монополизи-
рането на здравеопазването в
община Раднево”, възмущават
се социалистите. БСП е катего-
рично против подаряването на
общинското доболнично и бол-
нично здравеопазване. Социали-
стите смятат, че нищо не нала-
га приватизацията на успешно
развиващия дейността си добол-
ничен “Медицински център - 1”.
В края на април вече имаха и
около 1500 подписа срещу при-
ватизацията на центъра. Об-
щинските съветници на БСП ще
инициират местен референдум
“за” или “против” сделката, за-
кани се председателят на БСП
в общината Красимир Куртев.

Най-близките населени ме-
ста, където може да бъде
потърсена медицинска помощ,
са Гълъбово и Стара Загора.

72 училища в София
са заявили спешна нуж-
да от ремонт на тоалет-
ните си, но само 29 са
одобрени. Техните по-
мещения ще бъдат обно-
вени по програмата “Со-
фия избира” на Столич-
ната община. Проектът
бе предложен от две
майки - Ивелина Ивано-
ва и Деница Шилигар-
ска, и спечели финанси-
ране от 1,5 млн. лева,
като събра над 22 000
гласа от столичани чрез
онлайн анкета.

46 000 писаха за „Смисълът
на благодеянието” по Йовков

Близо 46 000 зрелостници разсъжда-
ваха върху темата “Смисълът на благо-
деянието” по откъс от “Песента на коле-
летата” на Йордан Йовков на държавния
зрелостен изпит по български език и ли-
тература. Те писаха аргументативен
текст, като избираха между есе и интер-
претативно съчинение. От тях се очаква
да са показали способност да разбират и
тълкуват поставената тема, да формули-
рат и аргументират теза, както и да са
показали висока езикова култура.

Преди това зрелостниците трябваше

да отговорят на 30 затворени въпроса и
на 10 със свободни отговори. Изпитът
продължи 4 часа, а за учениците със спе-
циални образователни потребности - 6
часа. Матурата се проведе в 750 училища,
като по един ученик в Ямбол и в Самоков
бяха отстранени заради ползване на мо-
билни устройства. В София трима се яви-
ха без документи за самоличност, но след
допълнителна проверка бяха допуснати до
изпит. Осем карантинирани зрелостници
от различни градове на страната имаха
възможност да положат изпита.

72 столични училища поискаха
нови тоалетни, 29 ще имат

Деси ВЕЛЕВА

СНИМКА БГНЕС

Със затоплянето на времето започна и чистенето в центъра на София.
Един от обектите бе най-ремонтираният участък в столицата - Ларгото

От 12 април до 2 май
директорите на общин-
ските училища, в които
учат деца от предучилищ-
на възраст до 7 клас, мо-
жеха да кандидатстват за
модернизиране на тоалет-
ните. Те трябваше да изяс-
нят защо имат нужда от
ремонт и да заявят бъдещ
ангажимент за стопанис-
ване на новите санитар-
ни помещения. Предложе-
нията им бяха оценявани
по 3 критерия - състоя-
ние на училищните тоа-
летни и брой ползватели,
поддръжка и почистване,
политики по опазване.

Оказа се че 72 школа
са проявили интерес към

финансирането, от тях
са одобрени 29. 13 са
резерви, а 30 не са до-
пуснати. Одобрените ще
получат между 25 000 и
65 000 лева според броя
на учениците.

Сред печелившите са
училища с номера 4, 5,
7, 17, 22, 34, 35, 45, 105,
131. Сред резервите са
51 и 119, чиито дирек-
тори - Асен Александ-
ров и Диян Стаматов, са
съответно председател
на Сдружението на ди-
ректорите в средното
образование и на Съюза
на работодателите в си-
стемата на народната
просвета.
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Все повече българи спират
да обслужват бързите си заеми
по време на пандемията, по-
казват данните на БНБ. Към
края на март размерът на не-
обслужваните бързи кредити е
293,8 млн. лева. Те се увелича-
ват с 56% (105,5 млн. лв.) в
сравнение с края на март 2020
г. Даните показват още, че
спрямо края на миналата годи-
на лошите бързи заеми слабо
намаляват с 1,2% (-3,7 млн. лв.).

В края на март отпуснати-
те заеми от дружествата, спе-
циализирани в кредитиране, са
3,128 млрд. лв. при 3 млрд. лв.
в края на март 2020 г. Компа-
ниите, които отпускат бързи
заеми у нас, имат 4,3% (128,2
млн. лв.) увеличение на взема-
нията си спрямо края на
първото тримесечие на 2020
г. и ръст от 1,8% (55,7 млн.
лв.) на тримесечна база, показ-
ват данните на БНБ.

Все повече българи не връщат
бързите кредити
С 56% са се увеличили тези необслужвани заеми

Бързите кредити, отпусна-
ти на домакинствата, за годи-
на нарастват с 1,5% (35,6 млн.
лв.) и достигат 2,352 млрд. лв.
Относителният им дял в об-
щия размер на бързите креди-
ти намалява от 78% в края на
март 2020 г. до 76,2% в края
на същия месец на 2021 г.

Бързите кредити за нефи-
нансови предприятия са в раз-
мер на 645,6 млн. лв. За годи-
на те се увеличават с 12,8%
(73 млн. лв.).

В структурата на вземани-
ята по кредити от домакинст-
вата преобладават потреби-
телските заеми, които са 2,221
млрд. лв. в края на първото
тримесечие. Те се увеличават
с 1,5% (33,6 млн. лв.) на го-
дишна база и с 2,4% (52,8 млн.
лв.) на тримесечна база.

Относителният им дял в
общия размер на сектора е
94,4% към края на март, като

остава непроменен спрямо
края на същия месец на 2020 г.

Размерът на жилищните
кредити в края на първото
тримесечие е 31,4 млн. лв. Те
намаляват с 4,7% (1,5 млн. лв.)
в сравнение с края на март
2020 г. и с 4,3% (1,4 млн. лв.)
спрямо декември 2020 г. СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА

Ново явление се забелязва в развитието
на банковата ни система - отказ от
депозити. Според експерта по банково
дело доц. Григор Сарийски от БАН
причината е напълно логична, тъй като
банките са ликвидни, а кредитирането е в
упадък. “Ако средствата, привлечени като
депозити, не могат да бъдат върнати в
икономиката под формата на кредити,
банките губят пари, тъй като трябва да
ги държат в БНБ. Свръхрезервите обаче

Банките отказвали депозити
се облагат с минус 0,7 на сто, което озна-
чава, че банките губят сериозни суми, за да
държат парите “паркирани в Централната
банка”, обясни Сарийски пред БНР. Други-
те алтернативи са инвестиции в държавни
облигации, макар и скоро там да се очаква
сериозен срив, или кредити към дружества-
та за бързи кредити - явление, което ясно
се засили през пролетта на миналата годи-
на. Сега обаче и на тези два фронта пер-
спективите не са добри.

В условията на
продължаваща пандемия
денят на данъчната сво-
бода тази година
настъпва най-късно за
последните 10 години.
Още през януари Инсти-
тутът за пазарна иконо-
мика, който изчислява
условната дата, на коя-
то се смята, че хората
спират да работят за
бюджета и започват да
работят за себе си, пре-
дупреди, че тази година
датата ще бъде късно.
През 2020 г., в която
започна пандемията,
този ден бе определен
на 15 май.

Близо 140 дни бълга-
рите работят за държа-
вата през 2021 г. Въпре-
ки тежкия удар на пан-
демията през тази годи-

Продажбите на нови автомобили в България
нарастват със 191,3% през април до 2400 превозни
средства на фона на ниската база от миналата го-
дина, съобщава Асоциацията на европейските ав-
томобилни производители. През първите четири
месеца на 2021 г. продажбите на нови леки коли у
нас нарастват с 18,3% до 7984 автомобила спрямо
6751 превозни средства година по-рано. През ап-
рил регистрациите на нови автомобили се увелича-
ват с 218,6% в Европейския съюз. Въпреки впечат-
ляващия ръст обемът на продажбите през разглеж-
дания месец е с почти 300 хил. по-малък от този,
регистриран през април 2019 г. Общо за април про-
дажбите достигат 862 226 превозни средства спря-
мо 270 651 автомобила година преди това.

Много пазари в региона на ЕС отчетоха дву-
или дори трицифрен растеж през април. Италия
отбеляза най-голям ръст - 3276,8%. При основните
пазари увеличението на продажбите в Испания
достига 1787,9%. Във Франция търсенето нараства
с 568,8%, а в Германия - с 90 на сто.

По-слаба реколта от череши в
сравнение с миналата година очак-
ват в Кюстендилско, оплакват се
земеделските производители и коо-
перации. Ранните сортове
измръзнали от ниските температу-
ри през април, казаха от района на
Бобов дол. От около 20 хил. декара
с плододаващи черешови масиви в
региона се прогнозират добиви от
около 5000 тона.

Освен лошите метеорологични
условия проблем е и рязко намале-
лият брой на пчелните семейства,
няма опрашване по градините, каз-
ва управителят на земеделска коо-
перация и общински съветник Ва-

Продажбите
на нови коли у нас -
с над 190% ръст

Близо 140 дни работим за държавата през 2021 г.
на консолидираните
приходи в бюджета се
очаква да достигнат 47,6
млрд. лв. Очакваният
размер на брутния
вътрешен продукт на
страната за 2021 г. е
124,5 млрд. лв., което
означава, че средно за
един календарен ден
българите ще изработ-
ват по 341 млн. лв. Ако
приемем, че всичко из-
работено от началото
на годината отива в
държавната хазна, то
ще ни трябват 140 дни
да я попълним. Това оз-
начава, че денят на
данъчна свобода през
2021 г. се пада на 20
май, което е най-късна-
та дата през последни-
те над 10 години.

Пандемията нанесе

своя удар върху бюдже-
та. Преразпределението
се увеличи, като през
2021 г. се очаква консо-
лидираните приходи да
достигнат 38,2% от
БВП на страната. Това
се потвърждава и от
другата голяма промяна
- значително по-високи-
те публични разходи и
свързания с тях голям
дефицит, който се очак-
ва да достигне 4,9 млрд.
лв. през 2021 г. Само
въпросните 4,9 млрд. лв.
се равняват на над 14
дни за “отработване”.

Официалната дата
на данъчната свобода
20 май 2021 г. включва
всички приходи, в т.ч.
“приноса” на европей-
ските данъкоплатци.
Най-голямата тежест

обаче пада върху рабо-
тещите българи. Денят
на данъчна свобода за
работещите настъпва
по-късно, тъй като те
попадат в обхвата на
облагането върху дохо-
дите, в т.ч. попълване-
то на осигурителните
фондове. На фона на
безпрецедентния срив
на стопанската актив-
ност през първата по-
ловина на миналата го-
дина, работещите бълга-
ри продължават да вна-
сят все повече в държав-
ната хазна. Наличието
на различни разходни
мерки в отговор на кри-
зата е преди всичко бла-
годарение на данъко-
платците, които понесо-
ха пълната тежест на
пандемията.

Заради студа и малкото пчели
черешовата реколта ще е слаба

лери Йовев. “Основно са студовете
и опрашването. Има тотално нама-
ление на пчелните семейства. Преди
10-15 г. като влезеш в цъфтяща че-
решова градина, се чува едно жуже-
не на пчели, сега влизаш и е гробна
тишина”, казва той пред БНР.

Проблем е и липсата на берачи.
Заради спазването на противоепи-
демичните мерки при транспорти-
рането им до градините и обектите
и затова, че берачите искат висока
надница, а изкупната цена на чере-
шите в Кюстендилско е ниска, казва
Елена Атанасова, кметски намест-
ник на бобовдолското с. Шатрово и
собственик на градина край селото.
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ЕС изключва атомната
енергия от „зелената” сделка
Парите във Фонда за справедлив
преход може да бъдат увеличени

Фондът за справедлив пре-
ход ще помогне с общо 17,5
млрд. евро на страните от ЕС
да се справят със социалното
и икономическото въздействие
на прехода към неутралност
по отношение на климата. Па-
кетът включва 7,5 млрд. евро
от Многогодишната финансо-
ва рамка за периода 2021-2027
г. и допълнителни 10 млрд.
евро от Инструмента на ЕС за
възстановяване. Предложение-
то беше прието във вторник с
615 гласа “за”, 35 гласа “про-
тив” и 46 гласа “въздържал се”,
съобщават от преслужбата на
Европарламента.

Подкрепа от Фонда за спра-
ведлив преход (ФСП) няма да
получават дейности по изгаря-
нето на отпадъци, нито по из-
веждането от експлоатация
или изграждането на атомни
електроцентрали, дейности,
свързани с тютюневи изделия,
и инвестиции, свързани с из-
копаемите горива. Фондът ще
финансира проекти за съдей-
ствие при търсене на работа,
повишаване на квалификация-

та и преквалификация, както и
активно приобщаване на ра-
ботниците и търсещите рабо-
та, докато европейската ико-
номика поема по пътя на неут-
ралност по отношение на кли-
мата. Той също ще подкрепя
микропредприятията, бизнес
инкубаторите, университетите
и публичните научноизследо-
вателски институции, както и
инвестициите в нови енергий-
ни технологии, енергийна
ефективност и устойчива ме-
стна мобилност.

В националните планове за
справедлив преход държавите
членки трябва да посочат те-
риториите си, които са най-
силно засегнати от енергийния
преход, и да концентрират
там предоставените по ФСП
ресурси. Особено внимание
следва да се обърне на специ-
фичния характер на острови-
те, островните и най-отдале-
чените региони. По инициати-
ва на Парламента в рамките
на ФСП ще бъде въведен Зе-
лен механизъм за възнаграж-
дение, ако ресурсите на фон-

да бъдат увеличени след
31 декември 2024 г. Тези
допълнителни ресурси ще
бъдат разпределени между
държавите членки, като тези,
които успеят да намалят про-
мишлените емисии на парни-
кови газове, ще получават по-

вече финансиране. Достъпът
на държавите членки до ФСП
ще зависи от приемането на
ангажименти на национално
равнище за постигане на неут-
ралност по отношение на кли-
мата до 2050 г. Преди приема-
нето на тази цел държавите

членки ще имат право само на
50% от съответно разпределе-
ните им средства. След като
Съветът официално одобри
споразумението, регламентът
ще влезе в сила на двадесетия
ден след публикуването му в
Официалния вестник на ЕС.

“Софийска вода” плани-
ра да намали загубите на
вода по мрежата под 40%
през 2021 г. Целта ни за на-
стоящата година е загубите
да намалеят под 39,8%,
съобщи Станислав Станев,
зам. изп.-директор на друже-
ството, което е част от “Ве-
олия”.

За последните 10 години
дружеството вече е намали-
ло загубата над два пъти. В
детайли данните за 2020 г.
показват, че общите загуби
на вода са под 55 млн. куби-
ка спрямо почти 130 млн.
кубика през 2010 г. Статис-
тиката сочи, че през 2002 г.
загубите са възлизали на
68,17%, през 2010 г.  -
60,38%, а през миналата го-
дина - 41,63%. Спестените
водни количества се равня-
ват на потреблението на
София и околните населени
места за 1 година, уточни
Васил Тренев, изп.-директор
на “Софийска вода”.

Дружеството е направи-
ло инвестиции за 480 млн.
лв. за 10 години. За тази
година общите планирани
инвестиции са за 38,9 млн.
лв. “Ще продължим работа-
та по рехабилитация и
поддръжката на водопровод-
ната мрежа със специален
фокус намаляване на водни-
те загуби. Ще бъде изграде-

Загубите на вода в София -
намалени два пъти

Членът на Изпълнителния
съвет на Европейската цент-
рална банка Фабио Панета
съобщи, че ЕЦБ продължава
разработването на цифрово
евро в сътрудничество със
съответните финансови инсти-
туции. Изказвайки се на 14-я
Финландски форум за разпла-
щания, Панета отново подчер-
та, че цифровото евро може да
бъде “по-безопасно и по-ефек-
тивно” средство за плащане за
гражданите на Европейския
съюз, но предупреди, че циф-
ровите валути на централните

на 42 км водопроводна мре-
жа и около 3 км канализаци-
онна мрежа”, посочи Тре-
нев.

Сред ключовите проекти
в последните 10 години от
дружеството посочиха из-
градената нова канализация
в кварталите “Бенковски”,
“Симеоново”, “Горубляне”
и “Модерно предградие” за
близо 30 млн. лв.

Разширена е канализаци-
онната мрежа и е изградена
модерна локална пречиства-
телна станция за отпадъчни-
те води във Войняговци за
над 4,6 млн. лв. Присъеди-
нени са и нови населени
места - Желява и Владая, за
над 3 млн. лв. Рехабилити-
рани са и резервоари и во-
допроводи, за осигуряване
на по-добро качество на во-
дата и по-малко загуби - Ко-
ньовица, Ловджийска чешма,
Мърчаево, Имарецки, Желез-
ница, Лозен, Драгалевци -
над 3,5 млн. лв.

Рехабилитирани и модер-
низирани са и двете основни
пречиствателни станции в
Бистрица и Панчарево - над
5 млн. лв. В близките месеци
“Софийска вода” предстои да
стартира нов сайт и мобил-
но приложение за абонатите
си “Моята вода”. И двете оп-
ции ще позволят онлайн раз-
плащане на сметките.

ЕЦБ продължава работата
по цифровото евро

Европейската комисия
прие план за единен корпора-
тивен данъчен режим, като за-
яви, че това ще допринесе за
икономическия растеж и ще
помогне за създаването на по-
справедливо и по-устойчиво
общество, съобщиха светов-
ните агенции. Вицепрези-
дентът на Европейската ко-
мисия Валдис Домбровскис
посочи, че този ход ще “по-
стави основите на корпора-
тивна данъчна система в Ев-
ропа, която е подходяща за
21 век”.”Данъчното облагане
трябва да бъде в крак с разви-

Брюксел предлага унифициран
корпоративен данъчен режим

ващите се икономики и при-
оритети. Нашите данъчни
правила трябва да подкрепят
приобщаващо възстановява-
не, да бъдат прозрачни и да
затворят вратата за избягва-
не плащането на данъци”,
каза той в специално изявле-
ние.

Комисията предложи някои
големи мултинационални ком-
пании, опериращи в ЕС, да пуб-
ликуват своите ефективни
данъчни ставки, за да се осигу-
ри по-голяма прозрачност, като
също така предложи нови мер-
ки за борба за избягване на

банки идват с уточнения. По-
рано президентът на ЕЦБ Кри-
стин Лагард разкри, че повече
от половината европейци се
интересуват от цифровото
евро, като в същото време
предупреди и за потенциални-
те недостатъци на дигиталната
валута.

На форум на Европейския
университетски институт за
Състоянието на Съюза Лагард
заяви на 7 май, че банката е
установила, че 50% от евро-
пейците се интересуват от ци-
фрово евро, но отбеляза, че

тепърва ще се вземе решение
дали ще се пусне подобен фи-
нансов актив. Шефът на ЕЦБ
смята, че цифровото евро
може да бъде “много по-при-
общаващо”, както и по-евтино,
по-ефективно и по-бързо, но
посочи, че много технически
проблеми трябва да бъдат раз-
гледани преди вземане на ре-
шение по въпроса.

данъци чрез неправомерното
използване на т.нар. “кухи”
компании. Планът има за цел
да подпомогне икономическото
възстановяване на ЕС след
коронавирусната пандемия,
като се обърне внимание
на текущото корпоративно
данъчно облагане, при което
дълговото финансиране на
компаниите е по-благоприят-
но от капиталовото финанси-
ране. Това ще насърчи компа-
ниите да финансират дейност-
та си чрез капиталови инвес-
тиции, вместо да се обръщат
към дълговите пазари.
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Вучич определи думите на президента като
„исторически”, за чешкото правителство са „лично  заявление”

НАКРАТКО

Милош Земан се извини за
бомбите над Югославия

В църквата “Сейнт Антониус” в западния германски град Кастроп-Рауксел лекар бие ваксина на местна
жителка. От полунощ на 19 май съседна Австрия премахна карантината за пристигащите от България,
които трябва да представят документ за ваксинация, отрицателен тест или сертификат за преболедуване
на КОВИД-19. Страните от ЕС се споразумяха да пускат туристи, ако са имунизирани с ваксините, одобрени
в общността. Унгарският парламент удължи извънредното положение до есента

Хаитяни протестират в
столицата Порт-о-Пренс в деня на
националния празник на карибската
държава. Президентът Жувенел
Мойз призова политическите сили
към диалог за постигане на
споразумение по разрешаването на
продължаващата криза в страната.
От февруари 2019 г. в Хаити
протестират срещу политиката на
президента, обвиняван за влошаване
на икономическото положение в
страната, високата инфлация и
корупция

Президентът на Чехия
Милош Земан се е извинил
във вторник преди сръбския
си колега Александър Вучич
за бомбардировките на Юго-
славия от НАТО през 1999
г., съобщи прессекретарят на
чешкия държавен глава Иржи
Овчачек.

Говорителят уточнява, че
Земан лично е поискал про-
шка от сръбския президент,
който се намира на триднев-
на официална визита в Че-
хия. Местните медии при-
помнят, че Чехия е станала
член на НАТО на 12 март
1999 г., а агресията на Али-
анса срещу Югославия за-
почна на 24 март и продължи
до 10 юни с.г. По това време

Милош Земан  заема поста
на министър-председател и е
изявен критик на решението
за започването на военни
действия. По времето на
войната Чехия отказваше на
самолети на НАТО, които
участват в бомбардировките,
да кацат на нейна територия.

“Ние безуспешно
търсехме поне още една
страна от НАТО, която да
се присъедини към нас, но
останахме сами”, коменти-
рал пред журналисти след
разговорите с Вучич Милош
Земан. Пред сръбския пре-
зидент той е заявил още, че
сръбския народ е подкрепял
Чехословакия и през 1938
г., когато страната е била

предадена от западните си
съюзници и през 1968 г.,
когато “ни предадоха наши-
те източни съюзници”.  “Чо-
век не избира. И в двата
случая сръбския народ из-
рази своята подкрепа, а ние
му отвърнахме с бомбарди-
ровка... С това извинение и
молба за прошка аз се изба-
вих от дългогодишна трав-
ма, защото покаянието ос-
вобождава, както са казвали
латините: dixi et salvavi
animam meam - “Казах това
и с това спасих душата си”,
се посочва в обръщението
на Земан, разпространено
от прессекретарят му.

Междувременно ми-
нистърът на външните ра-

боти на Чехия Якуб Кулга-
нек заяви, че думите на Зе-
ман са “лично заявление” на
държавния глава. В същото
време сръбският президент
Вучич заяви пред телевизия
“Пинк”, че извинението на
чешкия държавен глава ще
влезе в учебниците по ис-
тория. “Каквото и да се
случи в бъдеще, ще стане
ясно, че един президент,
който е участвал във взема-
нето на решение, каза, че
се извинява за бомбарди-
ровките над Сърбия”, цити-
ра телевизията думите на
Вучич. Той добавил, че не е
знаел предварително за на-
мерението на чешкия си
колега.

Като “несъществени” определи проблемите между
Скопие и София северномакедонският министър-предсе-
дател Зоран Заев, в интервю за “Политико”. Той обаче
заяви, че очаква помощ от западните правителства, вклю-
чително това на САЩ, за да преодолее българската спи-
рачка пред началото на преговорите на Северна Македо-
ния за членство в ЕС, предава БГНЕС.

В интервюто Заев прогнозира, че ако сега не се напра-
вел пробив в преговорите със София, въпросът щял да
бъде замразен поне за година и половина, докато минат
изборите у нас и тези в Германия и Франция, догодина.
Северномакедонският министър-председател очаквано се
противопостави на идеята на еврокомисаря по разширява-
нето Оливер Вархали за разделянето на Албания от РС
Македония и започването на преговори с Тирана за при-
съединяване. Досега винаги двете страни са би разглежда-
ни пакетно. Заев коментира, че поне три държави - Гер-
мания, Гърция и Словакия са против тази идея на евроко-
мисаря. Той изрази надежда, че България също ще бъде
против разделното започване на преговорите.

Руската военна база “Арктически трилистник” бе пока-
зана за първи път на 30 чуждестранни журналисти. Нейни-
ят административно-жилищен комплекс бе посетен от жур-
налисти на водещи медии във Великобритания, Германия,
Испания, Китай, САЩ, Франция и Япония, съобщи ТАСС.
Началник-щабът на ВВС ген. Игор Чуркин им каза, че базата
е единственото съоръжение за капитално строителство в
света, построено на 80 градуса северна ширина. Площта е
14 000 Кв. метра. Както отбелязва Чуркин, “автономност-
та на комплекса дава възможност да се осигури доста ком-
фортно съществуване и изпълнение на служебни задълже-
ния до 150 военни в продължение на година и половина.
Базата не вреди на околната среда, почти не излъчва топлин-
на радиация. “Арктическият трилистник”, както подчерта
Чуркин, е възможно най-екологичен обект, работи в затво-
рен цикъл, с изключение, вероятно, на продукти от горене-
то, които също претърпяват филтрация, преди да бъдат
пуснати в атмосферата. Той сравнява базата с космическа
станция с единствената разлика, че тя не е в нискоземната
орбита, а в арктическата пустиня.

Заев очаква помощ
от САЩ заради България

Русия показа арктическа
база на чужди медии

СНИМКА БГНЕС

Разбит канал за наркотици
през Северна Македония

Разбит е международен канал
за трафик на наркотици от Алба-
ния през Северна Македония, който
е трябвало да завърши в Гърция
като крайна дестинация, съобщи
МИА. Трафикът е бил предотвра-
тен от македонските служби.
Задържани са трима албански
граждани. Освен това са иззети 65
кг марихуана за около 200 000 евро.

Путин и Си стартираха
строежа на ядрени
реактори в Китай

Руският президент Владимир
Путин и китайският му колета Си
Цзинпин дадоха старт за изграж-
дането на по два ядрени блока в
Тянвайнската АЕЦ и в АЕЦ “Суй-
дапу”, предаде ТАСС. Лидерите на
двете страни участваха в тази
церемония чрез видеоконференции.
Четирите нови реактори в двете
централи ще бъдат пуснати в ек-
сплоатация през 2026-2028 години.
Договореността за строителст-
вото им бе постигната на прего-
ворите между двамата лидери в
Пекин през 2018 година.

Нападнаха с дронове
турска военна база

Атаката с безпилотници бе
извършена срещу 8-ма ракетна база
в Диарбекир, съобщи турското ми-
нистерство на отбраната. “В ба-
зата няма щети и жертви...пред-
приети са необходимите защитни
мерки”, казва се в краткото съоб-
щение.

Масова акция срещу
детско порно в Берлин

Берлинската полиция извърши в
сряда мащабна акция за арестува-
не на заподозрени потребители и
разпространители на детска пор-
нография, предаде ДПА. Рано сут-
рина бяха претърсени над 40 апар-
тамента и други помещения. По-
рано този месец полицията в про-
винция Бавария извърши обиски в
49 помещения заради производст-
вото на детска порнография и
идентифицира 51 заподозрени. Този
месец бе разбита и платформа за
детско порно с над 400 000 членове.
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САЩ притиснали Израел
да спре военните действия
Египет предлага примирие, ЕС без консенсус по конфликта

СНИМКА БГНЕС

Марокански и африкански мигранти се опитват да преодолеят оградата в испанския анклав
Сеута, разположен на средиземноморския бряг в северната част на Мароко. Испания успя
да върне половината от около 8-хилядите мигранти, които в понеделник влязоха в Сеута.
Мадрид изпрати още 50 към 200-та полицаи, които трябва да се справят с мигрантския наплив

Зачестиха съобщенията за диплома-
тическа активност по спирането на во-
енния конфликт между Израел и пале-
стинците от Ивицата Газа. Представи-
тели на Белия дом са призовали в част-
ни разговори израелския премиер Бе-
нямин Нетаняху да се откаже от назем-
на военна операция в Газа, а след това
бе оповестеното изявлението на Нета-
няху, че са останали “няколко дни” до
края на военните действия. Това съоб-
щи изданието “Политико”, позовавай-
ки се на източници. Отделно агенциите
съобщиха, че постоянната представи-
телка на САЩ в ООН Линда Томас-
Грийнфийлд на закрито заседание на
Съвета за сигурност на ООН е подкре-
пила прекратяването на огъня в Израел

и Газа. Американските власти се надя-
ват на спад на напрежението между
Израел и Палестина и са уверени, че
тяхната “задкулисна” намеса е предот-
вратила развитието на продължителен
конфликт, твърди още “Политико”.
Според източниците на изданието САЩ
също са улеснили преговорите между
Египет със страните в конфликта, меж-
ду които и управляващото в Газа ради-
калното движение ХАМАС, търсещо
изход от настоящата ситуация.

Египет предложи примирие между
Израел и радикалното палестинско
движение ХАМАС в Газа, което да за-
почне в четвъртък в 6 часа сутринта,
съобщи “Ал Арабия”. Ако предложе-
нието бъде прието, то ще сложи край

на близо 10-дневните боеве.
В същото време ХАМАС отрече

съобщението на дипломатически из-
точници в Египет,  че е постигнато
споразумение за прекратяване на огъ-
ня, предаде ТАСС. “Съобщенията в
медиите, че ХАМАС се е съгласил на
прекратяване на огъня в четвъртък, не
са верни ... Не е постигнато споразу-
мение или конкретен срок за прекра-
тяване на огъня”, написа един от лиде-
рите на движението Ал-Решек в
Tуитър.

В същото време ЕС не постигна
консенсус и по тази причини не изле-
зе с общо изявление за израелско-па-
лестинския конфликт. Ветото на Ун-
гария възпрепятства заявлението на

външните министри, съобщиха меди-
ите. “Приоритетът е незабавното пре-
кратяване на всякакво насилие и дей-
ствителното прекратяване на огъня, а
не само съгласие за прекратяването
на огъня”, така ръководителят на ев-
родипломацията Жозеп Борел форму-
лира на пресконференция непреодо-
лимите различия между Унгария и
останалите страни-членки, проявени
на срещата на външните министри.

В същото време в нощта срещу сря-
да израелската авиация удари около 40
обекта на ХАМАС, а радикалите из-
стреляха 50 ракети срещу Израел, като
10 от тях са се взривили в самата Газа.
По последни данни Израел е дал 10
жетви, а палестинска страна 230 уби-
ти. Въздушните удари срещу Газа
“върнаха ХАМАС с много години
назад”, заяви Нетаняху.

Вашингтон няма да наложи санкции спрямо ком-
панията, която строи руския газопровод “Северен
поток 2” до Германия, както и спрямо неговия
изпълнителен директор, но пък ще санкционира 4
руски кораба, участващи в изграждането на трасе-
то. Това съобщи изданието “Екшъс” (Axios), позо-
вавайки се на двама източници, запознати с реше-
нието.

Както отбелязва изданието, това решение създа-
ва странна ситуация и показва, че администрацията
на Байдън не иска да застрашава отношенията с Гер-
мания.

Източници на “Екшъс” споделят, че единствени-
ят начин да се спре проектът, който е завършен на
95%, е да се наложат санкции срещу крайните по-
требители на газ в Германия, но Байдън не желае да
прекъсне отношенията с Германия заради “Северен
поток 2”.

САЩ ще добавят към санкционния списък още
четири кораба, твърди и изданието “Политико”. Във
Вашингтон смятат, че това ще забави проекта, там
разчитат, че Зелената партия, която е противник на
проекта, ще спечели парламентарните избори в Гер-
мания през септември, пише “Политико”.

Америка ограничава
санкциите срещу
„Северен поток 2”

Вашингтон подкрепи
Ереван в спор с Баку

Армията за независимост на Качин обстреля се-
дем камиона цистерни в щата Шан, Мианмар, които
транспортирали гориво за части на военната хунта
в региона, съобщи Irrawaddy. Офицерът от армията
на независимостта полковник Нау Бу каза, че въоръ-
жената група е нападнала пет камиона цистерни на
магистралата и още два поотделно в понеделник и
вторник. “Хората ни казаха, че горивото не е за
обществено ползване, а за военните, затова открих-
ме огън”, каза той. Понастоящем няма сблъсъци с
военните в щата Шан, подчерта полковникът.

В същото време армията на хунтата използват
реактивни изтребители, за да си възвърне контрола
върху стратегическа база на границата с Китай в
района в щата Качин. Базата бе превзета от етниче-
ска въоръжена група в края на март. Жителите на
този щат са една от 135 етнически групи в Мианмар,
те продължават да търсят по-голяма автономия чрез
въоръжена съпротива. Военните в Мианмар извърши-
ха преврат на 1 февруари, а етническите армии в
страната заплашиха хунтата с военни действия, ако
не спре репресиите срещу протестиращите

Бунтовници в Мианмар
атакуват части
на хунтата

Оставка на сестрата
лекувала премиера
Джонсън

Медицинска сестра,
която се грижеше за бри-
танския премиер Борис
Джонсън, когато беше
болен от КОВИД-19,
подаде оставка заради
лошото отношение на
правителството към ме-
дицинския персонал,
съобщава в. “Гардиън”.
Джени Макджи е гневна
от еднопроцентното
увеличение на заплатите
за сестрите, оценено
като “обида” от крити-
ците на правителството,
което се оправда, че това
е най-многото, което то
може да си позволи. “Не
получаваме уважението
и сега получаваме, кол-
кото ни дават. Просто

ми писна от това. Така
че подадох оставката
си”, посочи Макджи. Тя
добави, че това е била
“най-трудната година в
кариерата й на медицин-
ска сестра”.

Тя бе една от двете
медицински сестри, на
които британският пре-
миер благодари за тях-
ната “мисъл и прециз-
ност”, докато се гриже-
ли за него по време на
интензивното лечение.
Джонсън каза, че “при-
чината в крайна сметка
тялото ми да започне да
получава достатъчно
кислород беше, защото
през всяка секунда от
нощта те действаха”.

В телефонен разго-
вор с и.д. премиера Ни-
кол Пашинян президент-
ският съветник на САЩ
по националната сигур-
ност Джейк Саливан е
заявил, че САЩ смятат
действията на азербайд-
жанските сили по грани-
цата с Армения за не-
приемливи и провока-
тивни, съобщи агенция
“Арменпрес”. Тази по-
зиция ще бъде предста-
вена на Баку с искане за
изтегляне на войските
му от Армения, съобщи
агенция “Арменпрес”.

Азербайджанските
военни остават на тери-
торията на Армения, коя-
то ги призовава да се
върнат на първоначални-
те си позиции, без да из-

ключва използването на
сила. Такова съобщение
разпространи в сряда в
арменското министерст-
во на отбраната. “Ситуа-
цията след провокациите
на азербайджанските
въоръжени сили на 12 и
13 май в някои гранични
райони не се промени
съществено към сутрин-
та на 19 май. Под пълен
контрол на арменските
сили остават всички
възможни пътища за тях-
ното снабдяване”, гласи
съобщението. В него се
уточнява, че Ереван е
разположил допълнител-
ни подразделения, което
напълно лиши азербайд-
жанците от възможност-
та да извършват каквито
и да било действия.
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МЕЖДУНАРОДЕН ДЕН НА МЕТРОЛОГИЯТА.

На този ден през 1875 г.
в Париж 17 държави под-
писват Международната
конвенция за усъвършен-
стване на метричната
система, т.нар. Метриче-
ска конвенция (Конвенция
за метъра). Еталонът на метъра се пази във
Франция в Музея на мерките и теглилките и днес
е по-скоро исторически експонат, отколкото
еталон в същинския смисъл.

ЕВРОПЕЙСКИ ДЕН НА МОРЕТО. През 2008
г. Европейският
съюз определя 20
май за Ден на море-
то и неговото зна-
чение за европейска-
та история, култу-
ра и икономика.
Има за цел да повиши осведомеността на обще-
ството за значението на морето и морската
индустрия и да се насърчи изграждането на
европейска морска идентичност.

1875 - КНЯЗ АЛЕКСАНДЪР ДОНДУКОВ-КОР-
САКОВ ВСТЪПВА В ДЛЪЖНОСТ КАТО РУСКИ
ИМПЕРАТОРСКИ КОМИСАР В БЪЛГАРИЯ.
Подкрепя активно всенарод-
ното движение против ре-
шенията на Берлинския кон-
грес (1878). Участва в създа-
ването на Търновската кон-
ституция, в изграждането
на българското здравеопаз-
ване, образование, админис-
трация, войска. Напуска
страната след прекратяване на временното
руско управление и идването на избрания за
български княз Александър I Батенберг.

1916 - РАЖДА СЕ АЛЕКСЕЙ МАРЕСИЕВ,
ЛЕГЕНДАРЕН СЪВЕТСКИ ЛЕТЕЦ ОТ ВТОРАТА
СВЕТОВНА ВОЙНА (УМИРА 2001 Г.). След като
е свален от вражески из-
требител, оцелява 18 де-
нонощия в гората, хра-
нейки се с корени и диви
плодове. Краката му
измръзват и са ампути-
рани. Поставят му про-
тези и благодарение на
волята си отново пилотира изтребител. Става
зам.-командир на ескадрила. Общо във Втората
световна война има 11 въздушни победи, в т.ч.
седем след ампутацията. Подвигът му е описан
в книгата “Повест за истинския човек” на съвет-
ския писател Борис Полевой. (На снимката -
Алексей Маресиев във Варна, 1973 г.)

1935 - В ИСТАНБУЛ СЕ РАЖДА ДИМИТЪР
КИРОВ, БЪЛГАРСКИ ХУДОЖНИК (УМИРА 2008
Г.). Известен още като Ди-
Киро. Завършва Художест-
вената академия в София.
Работи в областта на жи-
вописта и монументалното
изкуство (фрески, мозайка,
сграфито). Удостоен с мно-
го награди. Негови творби
се намират в музеи и част-
ни сбирки както в България, така и по целия свят.
Почетен член на групата на японските худож-
ници “Ника-Кай”.

1983 - ОФИЦИАЛНО СЪОБЩАВАТ ЗА ИЗО-
ЛИРАН ВИРУС НА СПИН. Съобщението е от
екип на френския ин-
ститут “Пастьор”,
ръководен от проф.
Люк Монтание. Фило-
генетичните изследва-
ния показват, че ХИВ
се появява в западна-
та част на Централна Африка в края на ХIХ или
началото на ХХ в. СПИН е описан за първи път
в Съединените щати през 1981 г.

Шоу (д)ефекти

С явно нетърпение
публиката, зажадняла за
мащабни културни про-
яви, очакваше тазгодишно-
то издание на “Еврови-
зия”. След принудителна-
та отмяна на надпревара-
та през 2020-а заради пан-
демията най-големият пе-
сенен конкурс на Стария
континент се завърна на
живо. Но още първият по-

луфинал на състезанието
показа, че организаторите
му с всички сили се опит-
ват да се преборят със
страничните ефекти на
КОВИД-кризата.

Нагъчканите като
копърка в консерва фено-
ве в залата дори не си
заслужава да бъдат спо-
менавани. По предвари-
телни намерения те тряб-
ваше да са около 3000.
Независимо от конкрет-
ния брой, отговорността
за здравето на публиката
на церемонията явно не
бе приоритет на домаки-
ните в Ротердам. Той не
си пролича и в ангажи-
мента им да зашеметят по-
читателите на “Еврови-
зия” с невиждан концерт,
подготвян повече от две
години.

Освен искрящите тоа-

лети на водещите, засука-
ните модерни мултиме-
дии и представянията на
двама-трима участници,
всъщност нямаше какво
друго да се гледа. Пове-
чето изпълнения като че
ли бяха за фон, все едно
точно в този момент се
определя средната темпе-
ратура на всички присъ-
стващи, вместо някой да
се погрижи да припомни
какво значи да се прави
шоу. Май именно това е
типичният за “Еврови-
зия” формат през послед-
ните години - с единични
проблясъци и без запом-
нящо се изгряване на ис-
тински звезди (от ранга на
АББА, например).

Личеше си, че всички
се стараят, искат да изпе-
ят песента, ако не качест-
вено, то поне не фалши-

во. Но почти никой не
успя да прогони усещане-
то, че купонът, уви, е вто-
ра употреба.

Тепърва ни предстои
да преодоляваме последи-
ците от изолацията и все-
общите ограничения, пре-
дизвикани от коронави-
руса. Включително в сфе-
рата на музиката, култу-
рата на поведението и
изкуството като цяло. Но
е крайно време да се на-
прави първата реална
крачка към излизането от
рамките на проява, която
по-скоро напомня сюже-
та от “Игрите на глада”.
Финалът на “Евровизия”
все още има този шанс.
Защото зрителите заслу-
жават нещо повече от
джендър грим и розови
костюмчета върху уж
мъжки фигури.

Отговорете!

Чак такова безобра-
зие в ЕС досега не е има-
ло. Ако Европарламентът
приеме скандалния про-
ект за доклад за “сдържа-
нето на Русия”, публику-
ван в сайта на Комисията
на ЕП по външните ра-
боти, това ще означава
безпрецедентна “хиб-
ридна” война срещу Ру-
сия и погазване на всич-
ки международни норми
за демократичност, не-
намеса във вътрешните
работи на държавите, за-

конност и пр.
Какво се иска в т.нар.

проект? Ни повече, ни
по-малко - руският на-
род да свали Путин от
власт, а ЕС и САЩ ще
му помогнат да го напра-
ви. С една дума - “ще ви
спретнем една цветна
революция”! Основа-
ния? Ами, Русия имала
агресивни намерения
към Източна Европа, а
диктаторът Путин вою-
вал “срещу собствения
си народ”. Бога ми, що
руският народ не го е за-
белязал досега? Пък и
нека някой посочи поне
един пример на “агре-
сия” на Москва към Из-
точна Европа, примерно
към България. Явно, ру-
гатните за преминаване-
то на Крим към Русия
след абсолютно законен
референдум, вече не са
достатъчни. Измислени-
те “отравяния” на измис-
лените Скрипали и На-

вални, екшъните за рус-
ки шпиони, в които
страната ни се включи
най-активно, май че
също не свършиха нуж-
ната “работа”. А тя е
Русия да се върне към
състоянието си отпреди
1999 г., когато при Ел-
цин бе “свободно” и
безогледно грабена от
свои олигарси и от За-
пада - години, за които
самите руснаци си спом-
нят с отвращение. В тази
страна платените агенти,
подклаждащи “скандала с
Навални”, няма как да
потъпчат неразбираното
от Запада достойнство
на руснака. Русия не
иска и няма да се
превърне в колония на
САЩ или на ястребите
в Европа, какъвто стана
например България.

Слава богу, в Европа
все още не всички са без-
мозъчни грантаджии.
Съвсем ясно е, че хората

на ГЕРБ и СДС в ЕС ще
прегърнат с две ръце ка-
узата за смачкване на
Русия, като знаем излия-
нията на лица като Саш-
ко Йорданов и Андрей
Ковачев. Въпросът е ще
видим ли ясна съпротива
от останалите наши ев-
родепутати и от самата
държава България, която
би трябвало да си има
обица на ухото от две
национални катастрофи
след угаждане на “сил-
ния”. Шикалкавенето
свърши. Този път се иска
ясен отговор - ще защи-
тава ли България собст-
вения си, а не чуждия ин-
терес, ще иска ли да бъде
зона на мира и сътруд-
ничеството на Балканите,
а не поредна “предна ли-
ния” срещу Русия. На-
родът ни отдавна е дал,
дава и сега този отговор.
Ако ЕС стане маша на
САЩ, отговорът му
също ще бъде ясен.

Велиана ХРИСТОВА

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

Альона НЕЙКОВА
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като говорят и пишат, с такава злоба, едва споменават за тъй
повратливите поамериканчени ръководители на България, а
са се вторачили в многострадалния български народ, за когото
Дядо Иван не е празна приказка и днес? И къде се бяхте
скатали, братушки мили, когато янките ни завладяваха в по-
следните тридесет години?! Не знаете ли, че когато една любов
се руши, невинни няма...
Но дали е вярно, че сърбите винаги са били приятели и братя
на русите? Още през XIX век интересите им на Балканите се
сблъскват. Едва пръкнала се като държава, Сърбия не иска и
да чуе някой друг освен нея да се разпорежда на балканския
кръстопът. С тази цел преди всичко, а не от комшийски иде-
ализъм, тя подпомага нашето Възраждане и освобождението
ни от турско робство. И, разбира се, за да възпре Гърция в
упоритото й пълзене на север по българската земя, която
счита за своя.
Но най-острата криза в историята на взаимоотношенията меж-
ду Югославия и Съветския съюз избухва във втората полови-
на на 40-те години на миналия век. С какви ли не високобла-
городни политически мотиви за свобода и демокрация и днес
се определя този драматичен сблъсък, като се забравя старата
мъдрост, че за каквото и да става дума, става дума за пари.
Казано другояче, има пари, има и любов.
И Югославия рязко завива към САЩ. Защо прави това може-
те да прочетете по-долу и в документа, изготвен от админи-
страцията на Рейгън през 1984 г. - пари, влияние и пак пари!
Има изчисления, че над сто милиарда безвъзмездни тогавашни
долара е струвала на янките, и на Запада, “любовта” на Тито
към тях.
Рядко бива такава неблагодарност като тази на югославяните
към руснаците. На партийно съвещание не случайният юго-
славски ръководител Милован Джилас (1911-1995) хвърля
камъка на тежката обида, че съветските офицери стояли в
морално отношение по-ниско от офицерите на английската
армия. А с нещо да ви напомня за Трайчо Костов отказът на
Тито да спре да дава икономически сведения на представите-
лите на Съветския съюз в Югославия? Не започва ли оттук
драмата и на нашия Трайчо?
Но и още нещо - пак за Македония. Убеден съм, че Георги
Димитров е бил наясно с “пукнатините” в съветско-югослав-
ските отношения и с това, че те не могат да не се превърнат
в пропаст. Пък и той самият прави каквото може това да се
случи по-скоро. Показателна е обширната справка за Титови-
те “греховце”, изготвена за секретаря на ЦК на ВКП (б)
Михаил Суслов. В нея се изнасят и факти, изпратени от
Димитров.
И нашият час идва. СССР решава спора за Пиринска Маке-
дония окончателно в наша полза. Десетки въоръжени до зъби
от САЩ югославски чети започват да нахлуват през граница-
та ни, в “червената империя!” (И ние скъсваме за десет години
дипломатическите си отношения със САЩ! И това се забравя
днес?) Нещата стигат дотам, че се обсъжда дали да не се
изпрати елитна съветска дивизия на българо-сръбската грани-
ца. А през 1953 г. “любовта” между двете славянски държави
стига дотам, че Югославия подписва отбранителен пакт с
Гърция и Турция. И срещу него без колебания се възправя
сега “разлюбената” от всички България.

В последно време с посещението на
сръбския президент в САЩ като че ли се
появиха пукнатини в “нерушимата руско-
сръбска дружба”. В същото време високо-
поставени руски експерти и медии не спи-
рат да се “изцепват” публично, че “Русите
вече нямат братя българи”, “Българите
отдавна не са ни братя”, “Не бива да се
преувеличава симпатията на българите
към Русия. Българите не са сърби, няма
такава топлина за руснаците, както в
Сърбия.” Тези коментатори правят ли
разлика между управляващи и народ? Не
знаят ли, че отношението  на българина
към Русия е част от душата му? Нелепи и
много тъжни са тези “откровения”. Защо,

Подготви
Христо ГЕОРГИЕВ

На стр. 11

Пукнатините в
руско-балканската
любов

До Централния комитет на
комунистическата партия на
Югославия

Вашият отговор и съобще-
нието за решението на Пленума
на ЦК на КПЮ от 13 април
1948 год. с подписите на друга-
рите Тито и Кардел са получе-
ни. За съжаление, тези докумен-
ти и особено документът, който
са подписали другарите Тито и
Кардел, не само, че не правят
никакъв прогрес в сравнение с
предишните, но, напротив, още
повече усложняват нещата и

Из “Писмата на ЦК на ВКП (б) до Централния
комитет на Югославската комунистическа пар-
тия”, Изд. на Бълг[арска] работническа партия (кому-
нисти), 1948 г.

изострят конфликта.
Прави впечатление тонът на

документа, който не може да се
квалифицира другояче, освен
като безмерно амбициозен. В
документите не се вижда жела-
ние да се изясни истината, да се
признаят честно грешките, да се
признае необходимостта от лик-
видиране на тези грешки...

3. ... Ето съобщението на
Лаврентиев от 9 март.

“Сърджентич, помощник на
Кидрич в Стопанския съвет, за-
яви на търговския представител
Лебедев, че съществува решение

на правителството, което забра-
нява на държавните органи и уч-
реждения да дават на когото и
да е каквито и да е да са иконо-
мически материали. Затова без
оглед на по-рано съществуваща-
та договореност, той не можел
да даде на Лебедев съответните
данни. На органите на държав-
ната сигурност било вменено в
дълг да контролират това...”

... За Велeбит и другите
шпиони в апарата на  външни-
те работи на Югославия.

... Но Велебит не е единстве-
ният шпионин в апарата на Ми-
нистерството на външните рабо-
ти. Съветските представители са
обръщали много пъти внимание
на югославските ръководители,
че югославският посланик в Лон-
дон Леонтич е английски шпио-
нин. Не е ясно защо този  патен-
тован английски шпионин и до-
сега остава в апарата на Мини-
стерството на външните работи
на Югославия?

На съветското правителство
e известно, че освен Леонтич още
трима сътрудници на югослав-
ското посолство в Лондон, чии-
то имена не са още изяснени,
служат на английската разузна-
вателна служба. Съветското пра-
вителство уведомява за това с
пълна отговорност. Също така
непонятно е защо посланикът на
САЩ в Белград се държи като
хазяин, а неговите “разузнавачи”,
чийто брой се увеличава, свобод-
но се разхождат на свобода?...

Ясно е, че доколкото юго-
славското правителство упори-
то не желае да очисти апарата
на своето Министерство на
външните работи от шпиони,
Съветското правителство е при-
нудено да се въздържа от от-
кровена преписка с югославско-
то правителство...

5. За антисъветската про-
ява на другаря Джилас...

В своето писмо от 27 март
ние излагахме антисъветското
заявление на другаря Джилас на
едно от заседанията на ЦК на
ЮКП, където той казал, че съвет-
ските офицери стояли в морално
отношение уж по-ниско от офи-
церите на английската армия.
Това заявление на другаря Джи-
лас е било направено във връзка
с това, че няколко офицери от
Съветската армия в Югославия
си позволили да извършат
простъпки от неморален харак-
тер. Ние квалифицирахме това
изказване като антисъветско, за-
щото заради простъпките на два-
ма-трима съветски офицери на-
беденият марксист другарят
Джилас не е забелязал главната
разлика между социалистическа-
та Съветска армия, която осво-
боди народите в Европа, и бур-
жоазната английска армия, коя-
то е призована да угнетява, а не
да освобождава народите в све-
та... Ето как другарят Сталин в

своята тогавашна телеграма до
Тито реагира на заявлението на
другаря Джилас:

“Аз разбирам трудността
на вашето положение след ос-
вобождението на Белград. Но
вие трябва да знаете, че съвет-
ското правителство въпреки
колосалните жертви и загуби,
прави всичко възможно и дори
невъзможното, за да ви помог-
не. Но ме поразява фактът, че
отделни инциденти и грешки
на отделни офицери от Черве-
ната армия у вас се обобща-
ват и простират върху цялата
Червена армия. Не може да се
обижда така армията, която
ви помогна да изгоните немци-
те и която се облива в кръв в
борбите против немските за-
воеватели. Не е трудно да се
разбере, че няма семейство без
изрод, но би било странно, за-
ради един изрод да се обижда
цялото семейство. Ако черве-
ноармейците узнаят, че друга-
рят Джилас и ония, които не
са му са се възпротивили, смя-
тат английските офицери в мо-
рално отношение по-горе от
съветските  офицери, те биха
ревнали от такава незаслуже-
на обида.”

Ние виждаме в тази антисъ-
ветска проява на другаря Джи-
лас, която не е срещнала съпро-
тивата на другите членове на
Политбюро на ЦК на ЮКП,
основата на оная клеветническа
пропаганда на ръководителите
на ЮКП против Съветската
армия и нейните представители
в Югославия, която послужи
като причина за оттеглянето на
нашите военни съветници...

За съжаление, грешката на
другаря Джилас не е била слу-
чайна.

“България в секретния ар-
хив на Сталин”, сб. с докумен-
ти, писма, ноти, телеграми,
протоколи, стенограми, кон-
султант д-р Димитър Генчев,
изд. “РТ агенция”, 2005 г.:

Справка на ОВП (Отдел
внешней политики) на ЦК на
ВКП (б) до М. Суслов “За ан-
тисъветската ориентация на
ръководителите на югославска-
та компартия по въпроси на вън-
шната и вътрешната политика”

Гр. Москва
18 март 1948 г.
СТРОГО СЕКРЕТНО
До секретаря на ЦК на ВКП

(б) М. А. Суслов

... 3. Главозамаяни от успе-
хите в работата по укрепване
народно-демократичната държа-
ва и от създаването на предпо-
ставки за социалистическо стро-
ителство, ръководителите на
югославската компартия надце-
няват своите постижения и до-
пускат моменти на авантюризъм
в оценката на развитието и про-
веждането на своята външна
политика, претендирайки за
ръководна роля на Балканите и
крайдунавските страни. Проявя-
ват недопустимо антимарксист-
ко отношение към някои брат-
ски комунистически партии...

Така например, в 53 изказва-
ния на генералния секретар на
ЦК на югославската компартия
Тито, направени от него в пери-
ода 1945-1947 год., има само
едно място, където той, в
потвърждение на правилния път
на развитие на Югославия, се
позовава на учението на класи-
ците на марксизма.

Хрушчов (вляво), Тито (вдясно). Накъде ли ще завие хорото?
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В социалистически реализъм, в де-
мокрация и в преход, в реформи и дори
в пандемия и локдаун минаха годините...
Петдесет и седем. От края на “зрелост-
ния средношколски мандат” на 17-годиш-
ните момичета и момчета от една со-
фийска гимназия в квартал “Левски”...

От черно-белите снимки в албума на
времето гледат крехките и неуверени
още погледи, които събираха в едно
паметни срещи, неразказани и преразка-
зани случки, събития от един живот, за
които са безсилни и пандемичната об-
становка, и извънредните мерки. За тях
няма ни вирус, ни ваксини, които да
пресекат желанието на абитуриентите
от випуск 64 да се срещнат отново и
сега на 5 юни, след 57 години.

Вървели рамо до рамо, сърце до
сърце по течението на реката, те и сега
ще опрат лакът до лакът и предпазните
медицински маски ще поприкрият
бръчките, в очите си ще видят оцеляло-
то негасимо пламъче на едно приятелст-
во завинаги. Чиновете и класните стаи,
учебните кабинети и училищният двор,
междучасията и извънкласните занятия,
часът на класния са запазили стотици
разкази за зрелостта, към която с уроци-
те през младостта е останала вярата, че
учителите и родителите са ги направили
истински граждани и човеци. А младеж-
кият огън е съхранил дружбата и искре-
ното приятелство.

Те нямаха тогава скъпи и модерни
айфони и таблети, не се возеха в лъскави

Минаха 57 години

Лозан ТАКЕВ

Денят на просветата, писмеността и културата
връща старите училищни песни и спомени

автомобили, нито ги блазнеха силикони
и модни тенденции, а приемаха уроците
на живота от извора. Ходеха на селско-
стопански летни средношколски бригади
в помощ на народното стопанство, беря-
ха и сортираха домати в благоевградски-
те села за износ и за вътрешния пазар,
замръкваха в палатковите лагери с песни
и шеги и се будеха рано сутрин за труд
в градини и ниви с птичите припеви. И
досега са запазили щастливи и весели
епизоди от онези красиви и с нищо неза-

меними сърдечни разкази за своите ва-
канции, чакащи с нетърпение през сеп-
тември отново да седнат на чиновете по
пътя към зрелостта...

На 5 юни 1964 г. те получиха своите
свидетелства за зрелост и се пръснаха
всеки в своята нова посока. Станаха сту-
денти, работници, учители, служители,
общественици... Просто станаха добри
граждани. Пишеха своя нова житейска
биография и продължават да си спомнят
за часовете, преживени в нощта на аби-
туриентския бал в ресторант “Спортна
среща” при Националния стадион “Ва-
сил Левски”. А Левски остана, освен
паметен урок по история и родолюбие,
техен патрон завинаги.

А после в колекцията на изминалото
време си прибавяха срещите в клубове-
те на БАН, в клуба за българо-съветска
дружба, в ресторант “Берлин”, в пица-
рията на “Ботевградско шосе”... Неза-
бравима е срещата в класната стая на
гимназията за 55- годишнината с класна-
та - 90-годишната математичка Радка
Радева, с ветерана учител Генчев... На-

хлуват незабравими спомени за люби-
мите учители. Учители с главна буква.

Повечето от тях на 5 юни ще отсъ-
стват “по уважителни причини”. А по-
стоянният дежурен по клас Павел Нико-
лов ще извади отново новия дневник и
ще повтори вече познатия ритуал за
юбилейната среща с много настроение,
оптимизъм и жизнерадост.

Денят на просветата, на писменост-
та и културата 24 май връща хитови
училищни песни, събития и спомени, до-
стойни за уважение и признателност.
Дори ще влезем онлайн в училищния
двор, в класните стаи с благодарност към
първите, които подадоха ръце на своите
ученици. И сега - след 57 години.

А двете цифри, забодени в тортата
една до друга - 5 и 7, са възрастта на
неувяхващото приятелство и споменът
за зрелостта. Сега разменете местата им
и ще видите юбилейната 75-годишнина
на ветераните актьори в ролите на аби-
туриенти от 130-а софийска гимназия в
квартал “Левски”. И вдигнете наздрави-
ца за тях.

Това е единствения случай в
продължение на три години,
когато Тито изрича имената на
Маркс, Енгелс, Ленин. Във всич-
ки останали 52 изказвания
напълно се игнорира значение-
то и ролята на марксистко-ле-
нинската теория като ръководе-
ща действията и ролята на всич-
ки комунистически страни...

Пример за недоброжелател-
ното отношение на ръководите-
лите на югославската компартия
към Съветския съюз представ-
лява също така отказът на юго-
славското правителство да при-
еме ансамбъла на Съветската
армия през декември 1946 г.,
въпреки че изпращането на ан-
самбъла в Югославия било под-
готвено по тяхна покана...

В доклада на втория конгрес
на народен фронт, състоял се
през септември 1947 г., говорей-
ки за страните с нова демокра-
ция, Тито напълно пренебрегнал
съществуването на Съветския
съюз като решаващ фактор за
появяването и развитието на
страните с народна демокрация...

Ръководството на ЮКП и
лично нейният генерален секре-
тар Тито... като че ли имат на-
мерение да поемат ръководната
роля на Балканите и крайдунав-
ските страни...

Така например югославско-
то правителство дълго време
заемаше неправилна позиция по
въпроса за Триест, игнорирай-
ки общите интереси... В тази
връзка трябва да се посочи не-
правилната, недопустимо остра
критика към действията на ита-
лианската комунистическа пар-
тия и нейния председател др.
Толиати на страниците на юго-
славския печат, в това число и в
органа на комунистическата
партия - в. “Борба”.

През ноември 1946 г. юго-
славските вестници подложиха
на остра критика публикувания
проект на българската консти-
туция. Комунистът Гершкович,

помощник на секретаря на ЦК
на ЮКП Кардел, на 14 ноември
1946 г. във в. “Борба”, обвиня-
вайки българското правителст-
во в накърняване на национал-
ните права на македонците (те
не са определени като малцин-
ство в новата конституция - б.
Хр.Г.), написа:

“Ясно е, че такава позиция
няма нищо общо с едно наис-
тина демократично разреша-
ване на националния въпрос,
с правото на всеки народ за
самоопределение и национал-
но обединение.”

По време на разговори, про-
ведени в Белград през 1946 г.,
секретарите Кардел и Ранкович
заявили на секретаря на ЦК на
Българската работническа пар-
тия (комунисти) др. Червенков,
че те не вярват на ЦК на БРП
(к) и считат за погрешна негова-
та линия по македонския
въпрос..

Стремейки се да заемат
ръководна роля на Балканите и
крайдунавските страни, секрета-
рите на ЦК на ЮКП се опитват
да дават съвети на ръководите-
лите на братските компартии.
Например, Кардел и Джилас
посъветвали ръководителя на
австрийската компартия да по-
стави въпроса за разделянето на
Австрия на две части. Не е труд-
но да се отгатне до какво може-
ше да доведе тази пагубна наме-
са, ако австрийските другари
бяха последвали авантюристич-
ния съвет на югославските
ръководители...

Л. Баранов, В. Мошетов, В.
Лесаков

РЦХИДНИ, ф. 17, Оп.128
Д.1163. л. 9-24

Из автореферата “Юго-
източна Европа в амери-
канските геополитически
доктрини след края на
студената война”, дисер-
тация за научна степен
доктор на Христо Стефа-
нов Панталеев, Софийски

университет “Св. Климент
Охридски”, Философски
факултет, 2012 г.

Другото събитие, което про-
меня геополитическата система
на региона на Югоизточна Ев-
ропа, е откъсването на Югосла-
вия от съветската сфера на вли-
яние. Заплахата от военна наме-
са от страна на СССР, спорът с
Италия за Триест и икономиче-
ските затруднения принуждават
Тито да се обърне за помощ към
западните държави. Американ-
ската политика спрямо Югосла-
вия е базирана на принципа ико-
номическа помощ плюс военно
сътрудничество. Финансовата и
военна подкрепа на САЩ спря-
мо Югославия идва от стреме-
жа към реалполитик - балкан-
ската държава ще бъде буфер
между комунистическия и запад-
ния блок.

С одобрение е посрещнато и
подписването на т.нар. Балкан-
ски пакт, сключен през 1953 г.
между Турция, Гърция и Юго-
славия, който е по същество
отбранителен съюз. Така се за-
тяга обръчът около съветската
сфера, а Югославия е необходи-
мото звено от този “санитарен

кордон”.

Директива 133

14 март 1984 г.
Политика на САЩ по отно-

шение на Югославия

Както бе посочено в между-
ведомствения доклад за полити-
ката на Съединените щати спря-
мо Югославия, независимата
икономически жизнеспособна,
стабилна и боеспособна Юго-
славия, служи на интересите на
Запада и САЩ. Югославия е
важна преграда пред съветския
експанзионизъм и хегемонията
му в Южна Европа. Освен това,
Югославия служи и като полез-
но напомняне на страните от
Източна Европа, за предимства-
та на независимостта от Моск-
ва и за ползите от приятелските
отношения със Запада.

... Трябва да работим в тясно
сътрудничество с нашите съюз-
ници и другите големи индуст-
риални демокрации в подкрепа
на решимостта на Югославия да
остане независима и жизнеспо-
собна сила на южния фланг на
Варшавския договор. В интерес
на САЩ, Югославия може да се
противопостави на натиска от

Съветския съюз и на Варшав-
ския договор. Също така ще
продължим да насърчаваме
дългосрочната вътрешна либера-
лизация на Югославия.

Подчертах, че при провеж-
дането на нашата, отдавна уста-
новена политика за подкрепа на
независимостта, териториална-
та цялост и националното един-
ство на Югославия трябва да
бъдат взети следните мерки:

САЩ да продължат тясното
си сътрудничество с други при-
ятелски страни, за да подкрепят
усилията на Югославия, за пре-
одоляване на финансовите затру-
днения. Ще се стремим да разши-
рим икономическите отношения
на САЩ с Югославия по взаим-
ноизгоден начин, чрез който да
се укрепят връзките на Югосла-
вия с индустриализираните де-
мокрации. Политиката на САЩ
ще се състои в насърчаване на
тенденцията към ефективни па-
зарно-ориентирани югославски
икономически структури.

САЩ ще продължат добре
установения диалог с югослав-
ските лидери по въпроси от вза-
имен интерес и загриженост. Ще
се възползваме пълноценно от
възможността, предоставяна при
посещения на високопоставени
служители, за да изтъкваме мно-
гократно подкрепата на САЩ по
отношение на югославската не-
зависимост, териториална цялост
и национално единство. Нашата
политика ще продължи да бъде
насочена към насърчаване на
Югославия при изпълнението на
ролята на модератор с Движени-
ето на необвързаните, както и да
противодейства на кубинското и
съветското влияние в тази орга-
низация.

Secret sensitive
Copy /1 of 13 copies

Декласифицирано
под защитата на ЕО 12853
Д. Ван Тессел, Национален

център по сигурността F 90-
440

1963 г., Тито във Вашингтон с Джон Кенеди
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400 000 желания или
бъговете на системата
Как Столичната община пак се провали в опитите да се
справи с недостига на места в детските ясли и градини

Всеки новоизпечен роди-
тел в София знае какво става
в късна зима и набъбнала
пролет. Цъфва истината. Идва
онзи момент от реалността,
който цапардосва хиляди ро-
дители и ги поставя в
невъзможни за решаване си-
туации.

Преди дни мина дългоочак-
ваното първо класиране на
малчуганите в ясли и детски
градини в столицата. Полови-
ната от кандидатите бяха ша-
маросани и недопуснати в
лелеяната система на детски-
те заведения, останалата част
я чакат с червен килим.
Първата група усети за първи
път какво е да си отхвърлен
от обществото, втората на-
влиза в класата на привилеги-
рованите. Вина за разделени-
ето нямат нито родителите,
имали неблагоразумието да
не са многодетни, да живеят
под наем и да имат проблеми
с адресната регистрация или
да нямат породени деца. От-
говорност не носят и хлапе-
тата, защото от тях все още
не се изисква да знаят азбу-
ката и да решават рачешки
задачи или кръгове на Ойлер,
за да се преборят със собст-
вени сили за място в първа
яслена група.

Грехът е общински

Той е на тези, които пове-
че от десетилетие се кълнат,
че мислят за младите семейст-
ва, за демографски подем, за
строителство на нови детски
градини. А резултатът е ну-
лев. Вече не е и актуално да
се засичат и припомнят стари
изказвания на кмета Йорданка
Фандъкова, че до две години
ще има места за всички деца в
забавачките или, че са пост-
роени 100 сгради и чиновни-
ците от кметството копаят
едва ли не с голи ръце осно-
вите им. Фактите са катего-
рични и тази година числата
са унищожителни.

9907 деца са класирани в
ясли и градини, а 10 252 не
са. Както и да се въртят, ин-
терпретират, разводняват,
числата казват всичко. А то е,
че Столичната община се
провали всецяло, до дъно. По-
надолу няма къде да мръдне.
22 445 са кандидатите за ме-
ста тази година и те са пода-

Деси ВЕЛЕВА

ли 400 000 желания за раз-
лични градини в отчаяни опи-
ти да бъдат приети някъде.
Това са 400 000 надежди за
нормално съществуване на
семейства, в които родители-
те искат да ходят на работа,
а децата да са социализирани
и да се възпитават и подгот-
вят за училище в подходяща
обстановка.

Столичното кметство се
мъчи да плува в блатото на
недостига на места от години.
Администрацията има някол-
ко опорни, сухи точки в него,
върху които редовно се изпра-
вя, за да поеме въздух. Една
от тях е, че са останали 3300
свободни места и е проблем
на родителите, че не са ги
пожелали. Удобно се пропус-
ка фактът, че това са места в
“Кремиковци”, в предучилищ-
ни класове в училища или за
последните две градински гру-
пи, в които действително не-
достигът е преодолян и те
няма от кого да се заемат.
Тоест тези 3300 ще останат
свободни и не са повод за
общинска гордост. Вторият

опит за измъкване на чинов-
ниците е обещанието, че на
второ класиране ще се появят
още места. Откъде ще дойдат
обаче те - от незаписали се
деца, приети в далечни квар-
тали, от пропуснали срокове-
те, от изкуствено разширение
на групи. Не е голям успех за
общинското управление да
разчита на подобни причини,
за да задоволи разочаровани

родители. Третата надежда
обикновено е, че наесен ще се
открият нови сгради. Защо
тези нови групи се появяват
все извън графиците и

все са в бъдещето

не е ясно.
Тази година недолюбвана-

та шефка на дирекция “Обра-
зование” Мария Минчева по-
луобидено се оправда, че 4000
деца повече са кандидатства-
ли за забавачка в сравнение с
миналата година. Тоест общи-
ната разкрива нови места, ама
не може да насмогне на при-
иждащите нахалници. Същата
тази община обаче раздава
свободно разрешителни за
строежи на жилищни сгради и

офиси, без да мисли има ли
улична и образователна ин-
фраструктура, която да об-
служва бъдещите им обитате-
ли. Така че най-малко ново-
домците имат вина, че детски-
те градини не стигат.

За да бъде пълна кашата,
тази година към жалката кар-
тина се прибави и надградена
електронна система за прием.
Тя обърка още повече изтор-

мозените родители, противо-
постави ги за пореден път и
вместо срещу общината, те се
настроиха едни срещу други.

Срещу 600 000 лева дейст-
ващата от години онлайн сис-
тема за класиране в ясли и
детски градини бе пренареде-
на, преустроена и в нея бе
вкаран приемът на първоклас-
ници. Това стана през март -
критичен срок за каквито и да
е нововъведения точно преди
двете инфарктни класирания.
Двете системи някак не се
харесаха, сриваха се, криха
точки от родителите, прена-
реждаха им желанията, не им
даваха да попълнят определе-
ни графи, не ги допускаха до
профилите им... Цялата нераз-
бория се обедини в термина
“бъг”. Вече всяка баба и пел-
течещ хлапак са чували за
бъговете на системата, които
не са нищо повече от поредни
примери за

некомпетентност
и безхаберие

Нищо чудно, че зам.-
кметът по образование и кул-
тура Тодор Чобанов забегна
навреме от “Московска” 33,
защото класирането този път
нямаше да му понесе и така
или иначе родителите щяха да
поискат главата му.

“Бъгът” този път е насо-
чен срещу друг зам.-кмет -
Генчо Керезов, отговарящ за
новото направление по диги-
тализация от септември ми-
налата година. Именно той
обеща улеснения за родите-
лите, а сега се оказва, че те са
били далеч по-затормозени.
Голяма част от тях не са ус-
пели да попълнят коректно
неясните или скрити полета
и затова общината реши да им
даде втори шанс, като отло-
жи класирането и ги пусна
отново да бърникат из канди-
датурите си. Голяма грешка!
Така кметството наруши соб-
ствената си наредба за прием
и графика в нея, позова се на
някакви допълнителни прото-
коли с нови правила и сега е
под заплахата от съдебни
разпри със засегнати родите-
ли. Не без основание общин-
ските съветници от БСП по-
искаха оставката на Керезов,
който като нов, недоказал се
и неокопал се дълбоко кадър,
няма да е толкова ценна жерт-
ва за Столичната община.
Другото отговорно лице е
директорката на “Образова-
ние” Мария Минчева, която
от години е под прицела на
родителски организации, но
има твърди позиции на “Мос-
ковска” и едва ли скоро ще се
раздели с поста си.

Следващият сериозен трус
в системата се очаква след две
седмици, когато иде ред за
първото електронно класира-
не на първокласниците. Изне-
надите едва ли ще са по-мал-
ко, бъговете - също. Това ще е
преломният момент, след кой-
то със сигурност ще има ос-
тавка. Но, независимо от уп-
равленските рокади, не бива
да се забравя, че в системата,
зад номерата, критериите, ад-
ресите и инициалите стоят
реални деца, неразбиращи как-
во става, но пред които се
чертае бъдеще. А онези, кои-
то се мъчат да го спънат, тряб-
ва да осъзнаят отговорността
си, вместо да търсят готови
оправдания.

СНИМКИ БГНЕС
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Премиерата на операта-оратория
“Кирил и Методий” на композиторка-
та Живка Клинкова, либрето Венко
Марковски, ще се състои на 23 май в
Софийската опера и балет под дири-
гентството на Жорж Димитров. На
тази дата грандиозното произведение
ще бъде изпълнено за първи път у нас
в целия му вид. Преди 40 години опе-
рата-оратория е представена в съкра-
тен вариант в полския град Бидгошч в
присъствието на Папа Йоан Павел II.
Сега поводът е 40-годишнината от
обявяването на Кирил и Методий за
съпокровители на Европа.

Акад. Пламен Карталов, директор
на Софийската опера и балет, отбе-
лязва, че политиката на първия ни
оперен театър е да представя на пуб-
ликата нови или малко изпълнявани
творби от българското оперно твор-
чество. По този начин операта отдава
заслуженото на произведения на ком-
позитори и либретисти, които остават
в националната ни музикална памет.

Кметът на Самоков Владимир Ге-
оргиев споделя на пресконференция в
Софийската опера, че е изключително
щастлив, че творбата на неговата
съгражданка Живка Клинкова ще бъде
представена за първи път в целия си
блясък на сцената на Софийската опе-
ра и то в навечерието на Деня на све-
тите братя Кирил и Методий, на
българската азбука, просвета и култу-
ра и на славянската книжовност. Той
обеща общината да съдейства да бъде

Операта-оратория
„Кирил и Методий”
представя премиерно
Софийската опера
Бисер Георгиев и Атанас Младенов изпълняват ролите
на светите братя, режисьорка е Вера Петрова

направен видеозапис на операта-ора-
тория за БНТ и да се съхрани за бъде-
щите поколения.

Проф. Стефан Стефанов, президент
на Международната фондация “Св. св.
Кирил и Методий”, изтъкна, че фонда-
цията ще подкрепи разпространението
на операта-оратория. Фондацията
съществува от 20 октомври 1982 г. и
има учредители от 47 страни, всички
са известни личности в областта на
науката и културата. Проф. Стефанов
смята, че делото на Живка Клинкова
трябва да стане известно у нас и в
чужбина. Първа стъпка в това отноше-
ние направи акад. Пламен Карталов,
благодарение на когото операта-ора-

Атанас Младенов и Бисер Георгиев

СНИМКА СОФИЙСКА ОПЕРА И БАЛЕТ

тория ще се играе на сцената на Со-
фийската опера.

Михаил Тачев, изпълнителен дирек-
тор на Международната фондация “Св.
св. Кирил и Методий”, поздрави акад.
Пламен Карталов, певците, оркестъра
и хора на операта за работата над
операта-оратория “Кирил и Методий”.

Проф. Пламен Павлов, консултант
на творбата на Живка Клинкова, спо-
дели, че най-накрая операта-оратория
ще бъде върната там, където й е мяс-
тото - на сцената. Благодарение на
нея преоткриваме и епическата поезия
на Венко Марковски - голям патриот,
високо оценен навремето от големия
наш поет Теодор Траянов. Приживе
композиторката Живка Клинкова е
поканила поета Венко Марковски да
бъде неин либретист.

Според режисьорката Вера Петро-
ва зрителите ще могат да видят и чуят
едно оригинално българско произве-
дение, да се докоснат до двама титани
- Живка Клинкова и Венко Марковски.

Певците Бисер Георгиев и Атанас
Младенов, които изпълняват ролите на
Кирил и Методий, изтъкнаха, че в без-
духовните години, в които живеем, се
нуждаем от бляскав спектакъл като
операта-оратория “Кирил и Методий”.

Акад. Пламен Карталов съобщи, че
председателката на Синдиката на българ-
ските учители Янка Такева организира
посещение на 200 учители от Софийска
област, които ще гледат премиерата на
операта-оратория “Кирил и Методий”.

В навечерието на най-светлия български празник -
24 май, Балет “Арабеск” ще представи “Арабеск Highlights”
- очарователен творчески калейдоскоп от фрагменти от най-
добрите спектакли на трупата, ще подари на публиката
вълнуващо и емоционално преживяване, което зарежда с

Балет „Арабеск”
посвещава празнична
програма на 24 май

 “Снежната кралица”
СНИМКИ ГЕРГАНА ДАМЯНОВА

“Сидхарта”

живителна сила за дълго време. Спектакълът е на 21 май от
19 ч. на сцената на Националния музикален театър.

В програмата са фрагменти от “Снежната кралица” -
музика Чайковски, Елгар, Брукнер, Мусоргски, Григ и др.;
“Квартет” по музика на Едвард Григ; “Дневникът на Дра-
кула” по музика на Емилиян Гацов-Елби и известни баро-
кови творби; “Пандора” по музика на Пол ван Брюхе и
Петър Дундаков; “Свободно разположени мисли” - музика
Нилс Фрам, Ламберт, Сократис, Синопулос квартет, Макс
Рихтер; “Сидхарта” по музика на Рихард Вагнер, шлагери
от 30-те, съвременна амбиент музика, “Лед Цепелин”;
“Данцон 2” - музика Артуро Маркес; Кайзер валс - музика
Йохан Щраус-син.

Mаестра Марин Алсоп
дирижира два концерта
в зала „България”

Маестра Марин Алсоп пристига
в България за два концерта със Со-
фийската филхармония. На 20 и
21 май тя ще представи своята
интерпретация на Брамсовите Ака-
демична увертюра и Симфония 2.
Родена е в Ню Йорк в семейство на
професионални музиканти и получава
образование в Мастърс скул. Посеща-
ва Йейлския университет, но по-късно
се прехвърля в “Джулиард”, където
получава бакалавърска и магистърска
степен по цигулка. Докато учи там,
Алсоп свири с Нюйоркската филхар-
мония и оркестъра на Нюйоркския
балет. Печели наградата “Кусевиц-
ки” като изключителен студент ди-
ригент в музикалния център “Тенгъ-
луд” през 1989 г., където се запознава
със своя герой и бъдещ наставник
Леонард Бърнстейн. Носителка на
“Грами”, няколко награди “Грамо-
фон”, номинирана за “Еми”, награ-
дите на BBC Music Magazine, първи-
ят и единствен диригент, получил
стипендия MacArthur, маестра Алсоп
е удостоена и с “Crystal Award” на
Световния икономически форум и
влиза в историята като първата
жена диригент на “Последната ве-
чер на BBC Proms”.

СНИМКА (C) ADRIANE WHITE

НИМ открива
реновираната
„Слънчева зала”

Зала 3 на Националния историче-
ски музей ще бъде официално открита
на 20 май от 11 ч., след като бе
осъществена реновация на експозици-
онното пространство, представящо
историята и културата на български-
те земи през средновековната епоха.
Така нарече-
н а т а
С л ъ н ч е в а
зала е едно
от най-впе-
чатляващи-
те музейни
простран-
ства в Националния исторически
музей. Представени са копия на част
от съкровището от с. Малая Переш-
чепина (Украйна), идентифицирано
като инвентар от гроба на кан Ку-
брат; нападателно оръжие на българ-
ската войска: саби, бойни брадви,
копия, лъкове и стрели, плетени и
пластинчати ризници и шлемове, ме-
дальони и златни съдове, използвани за
тържествени ритуали на ханската
трапеза, копие от съкровището от
Над сент Миклош; образци от ста-
робългарските некрополи при с. Топо-
ла, Добричко, Балчик от края на VIIв.,
с. Дибич, Шуменско, VIII - първата
половина на IХ в.



СПРАВОЧНИК 2021

ЧЕТВЪРТЪК
20 МАЙ14

ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

29oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

С умерен до силен запад-северозападен вятър ще прониква
хладен въздух. Облачността ще е предимно значителна, купеста
и купесто-дъждовна. На много места, главно в северните и
планинските райони, ще има краткотрайни валежи от дъжд,
придружени с гръмотевици. Атмосферното налягане ще е по-
ниско от средното за месеца, по-късно след обяд ще започне да
се повишава.

ВИДИН
18c

СОФИЯ
18c

САНДАНСКИ
24c

ПЛЕВЕН
19c

РУСЕ
20c

ПЛОВДИВ
25c

ВАРНА
22c

БУРГАС
24c

СЪБОТА ВТОРНИКДНЕС ПЕТЪК ПОНЕДЕЛНИКНЕДЕЛЯ

ТЕЛЕЦ

Важно е да не се подда-
вате на емоции, да за-
пазите спокойствие и
да вземете вярно реше-
ние.

ОВЕН

Денят отново е напрег-
нат, нервен, неприятен,
затова не рискувайте
със значителни проме-
ни.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Не са изключени харчо-
ве, но е възможно в
службата да получите
неочаквано пари. Труден
ден.

22 май - 21 юни

РАК

Предстоят неприятно-
сти в службата. За
бизнесмените денят се
свързва със застой или
с измяна.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Хубав  ден  за  нови
връзки, съюзи и договор-
ни отношения. Очерта-
ва се нов финансов ус-
пех.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Напрегнат и психически
натоварен, но успешен,
радостен ден. Не си
позволявайте никакви
емоции.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Неочаквано добро раз-
витие на финансовите
дела. Силна лична изя-
ва решава стари про-
блеми.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Емоционален ,  ползо-
творен от страна на
придобивки  ден .  По
финансовите въпроси
мислете.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Възможни са разочаро-
вания. Търсете съюзи, за
да ги избегнете. Харче-
те много разумно, без
емоции.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Преуморени сте,  на-
прегнати, но ви очак-
ват положителни емо-
ции. Вкъщи може да ви
огорчат.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Обстоятелствата са
благоприятни, стига да
се възползвате. Нара-
стват възможностите
за изява.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Не вземайте страна в
разрешаването на спор.
Хубави предпоставки за
любов, доверете се и ще
имате успех.

ХОРОСКОП

06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ-
¯ÂÌ ·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡
’ËÒÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË

Á‡·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ
ÒÂÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 À˛‰ÏËÎ‡ √Û˜ÂÌÍÓ Ú‚
ÙËÎÏ /9 ÂÔËÁÓ‰/

14.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
15.00 ƒ‡‚‡È, ¿ÒÚÓ·ÓÈ! ‡ÌË-

Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
15.30 Ã˙Ì ”‡ 13-ÒÂËÂÌ

‰ÂÚÒÍË ‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ
ÙËÎÏ / ËÚ‡È/

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË

Ò Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.20 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ
18.45 —ÔÓÚ “Œ“Œ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË

Á‡·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ
ÒÂÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 œËÚ‡È ¡Õ“
22.00 œÂÒÂÌÂÌ ÍÓÌÍÛÒ Ì‡

≈‚Ó‚ËÁËˇ 2021 /‚ÚÓ-
Ë ÔÓÎÛÙËÌ‡Î/ ÔˇÍÓ
ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ ÓÚ –ÓÚÂ‰‡Ï
/ÕË‰ÂÎ‡Ì‰Ëˇ/

00.00 —ÏˇÌ‡ Ì‡ ÏÂÒÚ‡Ú‡
00.55 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.50  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.45 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ

20:00 ˜‡Ò‡/
04.30 À˛‰ÏËÎ‡ √Û˜ÂÌÍÓ Ú‚

ÙËÎÏ /9 ÂÔËÁÓ‰/Ô/

06.00 ì«‰‡‚ÂÈ, ¡˙Î„‡Ëˇî -
ÒÛÚÂ¯ÂÌ ·ÎÓÍ

09.30 ìÕ‡ Í‡ÙÂî - ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
Ì‡ NOVA

12.00 ÕÓ‚ËÌËÚÂ Ì‡ NOVA
12.30 ìÃÂËÂÏî (ÔÂÏËÂ‡) -

ÒÂËÂÌ ÙËÎÏ
13.30 ì»ÁÔËÚ‡ÌËˇÚ‡ Ì‡ ÊË‚Ó-

Ú‡î (ÔÂÏËÂ‡) - ÒÂË-
‡Î

15.00 ìÕÂ ÏÂ ÓÒÚ‡‚ˇÈî (ÔÂ-
ÏËÂ‡) - ÒÂËÂÌ ÙËÎÏ

16.00 ÕÓ‚ËÌËÚÂ Ì‡ NOVA
16.10 ìœÂÒÂ˜Ì‡ ÚÓ˜Í‡î -

ÔÛ·ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ¯ÓÛ
17.00 ìÕ‡ÏÂË ÏÂî (ÔÂÏËÂ-

‡) - ÒÂËÂÌ ÙËÎÏ
18.00 ì—ÂÏÂÈÌË ‚ÓÈÌËî (ÔÂ-

ÏËÂ‡) - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÌ‡
Ë„‡

19.00 ÕÓ‚ËÌËÚÂ Ì‡ NOVA -
ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 ìŒÚÍ‡‰Ì‡Ú ÊË‚ÓÚ: ‘Ë-
Ì‡Î˙Úî (ÔÂÏËÂ‡) -
ÒÂË‡Î, ÒÂÁÓÌ 11, ÙË-
Ì‡Î

21.00 ì≈‰ËÌ Á‡ ‰Û„î (ÔÂÏË-
Â‡) - Ë‡ÎËÚË, ÒÂÁÓÌ
2, ÙËÌ‡Î

22.30 ì¡‡Úˇî (ÔÂÏËÂ‡) -
ÒÂË‡Î, ÒÂÁÓÌ 2, ÙË-
Ì‡Î

23.00 ÕÓ‚ËÌËÚÂ Ì‡ NOVA
23.30 ì◊ÂÌËˇÚ ÒÔËÒ˙Íî -

ÒÂË‡Î, ÒÂÁÓÌ 1
00.30 ìƒÓ·‡Ú‡ Ò˙ÔÛ„‡î -

ÒÂË‡Î, ÒÂÁÓÌ 3
01.30 ì»ÒÚËÌ‡Ú‡ Á‡ ÒÎÛ˜‡ˇ

ì’‡Ë  ÛÂ·˙Úî - ÒÂË-
‡Î

02.30 ì—ËˇÈÌ‡ ÎÛÌ‡î - ÒÂË‡Î
02.30 ì«‡‚ËÌ‡„Ë Ò‚˙Á‡ÌËî -

ÒÂË‡Î
03.30 ì»ÁÔËÚ‡ÌËˇÚ‡ Ì‡ ÊË‚Ó-

Ú‡î - ÒÂË‡Î /Ô/
04.30 ìÃÂËÂÏî - ÒÂËÂÌ

ÙËÎÏ /Ô/

06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó-
˜Â‚ Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.30 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

14.30 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî
- ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.37

16.00 œÂÏËÂ‡: ìÃ‡ÎÍË
Û·ËÈÒÚ‚‡î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.86

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ-
‚‡

18.00 ì—ÚÓÎË˜‡ÌË ‚ ÔÓ‚Â˜Âî
- ÒÂË‡Î, Ò.6 ÂÔ.2

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒ-
ÚÂÌ „‡‰î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.98

21.00 ì—ÏÂÌË ÊÂÌ‡Ú‡î - ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ Ë‡ÎËÚË, Ò.4

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.30 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

00.00 ìƒ‚‡Ï‡ Ï˙ÊÂ Ë ÔÓÎÓ-
‚ËÌ‡î - ÒÂË‡Î, Ò.2
ÂÔ.1, 2

01.00 ì»ÒÚËÌÒÍ‡ Î˛·Ó‚î -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.71

02.00 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ -
ÚÓÍ¯ÓÛ

04.10 ì¬ÚÓË ¯‡ÌÒî - ÒÂË-
‡Î, Ò.2 ÂÔ.39

06.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

09.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

10.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰Ë-

ˆËÌ‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ

Ì‡˜ËÌ Ì‡ ÊË‚ÓÚ

11.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - ¯ÓÛ

Á‡ ÒÚËÎ Ë ‡ÍÚÛ‡ÎÌË

ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

12.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)-

ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

12.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

15.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

15.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî

- ¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡

Ô‡ÚÌ¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

16.00 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

18.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî

19.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

22.00 ì≈‚Ó‚ËÁËˇ 2021î -

‚ÚÓË ÔÓÎÛÙËÌ‡Î, Ôˇ-

ÍÓ ËÁÎ˙˜‚‡ÌÂ ÓÚ –ÓÚÂ-

‰‡Ï

00.10 ì√ÛÁÛÙî - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓ-

ÌÂÌ ÒÂË‡Î

01.45 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

05.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

05.05 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - ¯ÓÛ

Á‡ ÒÚËÎ Ë ‡ÍÚÛ‡ÎÌË

ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

ПРОМЕНЛИВО ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

29oС 29oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

25oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

21oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО

26oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË



Бирата не се разваля, така че, дори и да е изтекъл
отбелязаният срок на годност, пийте я без колебание.

Качественият сън е особено важен за подрастващите:
ако детето спи спокойно - расте по-бързо и здраво.

ЗНАЕТЕ ЛИ, ЧЕ:

ЧЕТВЪРТЪК
20 МАЙ 15
2021

ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

√Î‡‚ÂÌ Â‰‡ÍÚÓ
»‚ÂÎËÌ ÕËÍÓÎÓ‚
inikolov@duma.bg

«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚
ggeorgiev@duma.bg
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg

ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ »‚‡Ì œÂ¯Â‚

Õ¿¡Àfiƒ¿“≈À: ¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ ƒ˙Â‚‡
¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: fiË ÃËı‡ÎÍÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬ÂÎË‡Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
238; ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232; ≈‚‡  ÓÒÚÓ‚‡ - 229
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 245,
Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –‡ÎËˆ‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 207, –ÓÒËˆ‡  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡

‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206,
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡
√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
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НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

“˙È Í‡ÚÓ ‰ÛÏ‡Ú‡ ìÔÒËıË‡Ú˙î ËÁ-
„ÎÂÊ‰‡Î‡ Ï‡ÎÍÓ ÒÚˇÒÍ‡˘Ó, ÓÚ ≈—
Ó·ÏËÒÎˇÚ ‰‡ Â Á‡ÏÂÌˇÚ Ò ìÏÂÌË‰Ê˙
‚˙ÁÍË Ò ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚÚ‡î...

Супермоделът от 90-те го-
дини на миналия век Наоми
Кембъл стана майка. Новината
обяви самата тя в профила си в
инстаграм, като публикува
снимка, на която държи бебеш-
ки крачета в ръката си.

“Красива малка благословия
ме избра да бъда нейна майка.
За мен е чест да имам тази неж-
на душа в живота си. Няма думи,
които могат да опишат доживот-
ната връзка, която сега споде-
лям с теб, ангелче. Няма по-ве-
лика любов”, написа 50-годиш-
ната моделка.

Наоми Кембъл неведнъж е
казвала, че иска деца. Преди
време дори сподели, че благода-
рение на науката може да стане
майка във всеки момент.

След първия полуфинал на “Еврови-
зия 2021” станаха ясни 10 от изпълните-
лите, които ще се качат на сцената в
Ротердам на 22 май. Представители на
Азербайджан, Белгия, Израел, Кипър,
Литва, Малта, Норвегия, Русия, Украйна
и Швеция продължават борбата в над-
преварата.

Българската участничка Виктория
Георгиева ще представи своята песен
Growing Up is Getting Old на втория
полуфинал, който е днес, 20 май, и ще се
излъчва пряко от БНТ 1 в 22 ч.

Зрителите в цяла Европа и българите
в чужбина могат да подкрепят нашата
представителка, за да продължи участие-
то си на финала на музикалния конкурс.

Ясни са първите
10 финалисти на
„Евровизия 2021”

Изследване на “Нешъ-
нъл бизнес рисърч инсти-
тут” разкри факторите,
които убиват мотиваци-
ята за работа, съобщи
“Дойче веле”.

Колко често начал-
никът ви поздрави за
рождения ви ден? Преди
колко време шефът ви
благодари и каза нещо
хубаво за добре свърше-
ната работа? Най-често
ръководството отбелязва
онова, което не му е ха-
ресало. А това влияе зле
на желанието за изпълне-
ние на служебните анга-
жименти, категорични са
експерти.

Когато настроение-
то в офиса пада само
при мисълта за огромния
обем работа, не може да
се очаква висока произ-
водителност. Стресът,
постоянното напреже-
ние, чувството за не-
удовлетвореност подко-

Наоми Кембъл
стана майка
на 50 години

Разкриха какво убива
желанието за работа
Липсата на уважение от шефовете и ниското
заплащане най-много тровят атмосферата в офиса

пават мотивацията на
всеки екип.

Ако служителите са
принудени през цялото
време да мислят дали ще
им продължат договора
следващия път, в дълго-
срочен план те не само
ще изгубят своята увере-
ност в утрешния ден, но
и всякакво желание да ра-
ботят ефективно.

Отдавна трябваше да
ви повишат, но ви изпре-
вари друг колега, който е
приятел на шефа? Бону-
сите се разпределят меж-
ду приближените служи-
тели, а за обикновените
няма нищо? Когато в
един екип има подобни
взаимоотношения, моти-
вацията на сътрудници-
те, които са извън кръга
на доверените лица, е рав-
на на нула.

Въпреки че има слу-
жители, за които финан-
совият фактор не е от

основно значение, а на
първо място се оценяват
възможностите за реали-
зация, все пак този
въпрос не бива да се
подценява. Недоволство-
то от размера на запла-
тата бързо се отразява на
атмосферата в екипа,
подчертават изследовате-
лите.

Времето никога не

стига. А ако върху глава-
та на служителя се сто-
варят купища писма, те-
лефонни обаждания и
съвещания, той бързо
разбира, че използва ра-
ботните часове неефек-
тивно и не успява да се
справи с важните задачи.
Оттам идва и чувството
за неудовлетвореност:
цял ден потънал в задачи,

но без видими резултати.
Общуването на живо

става все по-рядко, а без
него служителите бързо
започват да се чувстват
изгубени. Пандемията
само задълбочи този
проблем.

Ако в екипа се усеща
постоянното недоволст-
во на ръководството, не
трябва да бъде изненада,
че хората бързо губят мо-
тивацията си. Ако така
или иначе всичко е зле,
тогава защо да полагат
усилия?

Началникът има мно-
го задачи, с които трябва
да се справя всеки ден:
разширяване на един от-
дел, свиване на щата в
друг, преструктуриране
на бизнеса, въвеждане на
нов работен график. И
ако служителите разби-
рат за тези решения по-
следни, тяхната мотива-
ция бързо се изпарява.

По традиция Радио Fresh!
празнува своя рожден ден през
целия май с много подаръци и
изненади за слушателите. Ме-
сецът на новото начало е обре-
чен на ексклузивни кампании,
страхотни хитове и приповдиг-
нато настроение.

И тази година медията остава
вярна на стила си и организира
супер селфи парти със своите

Стресът и чувството за неудовлетвореност
подкопават мотивацията на всеки екип

Моделката сподели
този кадър в профила си
в инстаграм

Радио Fresh! пак изненадва слушателите
фенове. Всеки, който публикува
своя снимка в инстаграм фийда
си или в стори с #FreshMe, полу-
чава шанса за изкушаващи награ-
ди: всяка вечер оригинален ал-
бум на The Weekend или ZAYN,
а в края на играта  и две разкош-
ни едноседмични почивки за два-
ма в луксозен хотел по Черно-
морието. За да си гарантира мя-
сто в жребия, участникът не

трябва да забравя и късметлий-
ския таг @radiofresh.

Екипът на медията даде старт
на кампанията със свои снимки
и вече няма търпение да събере
всички щури, забавни, абсолют-
но фреш селфита, които да доне-
сат още по-голямо настроение
към виртуалното парти и да за-
печатат този месец като времето
на щастливите изненади.

Водещи на медията
първи пуснаха свои
снимки за кампанията
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Стр. 15

XXXI кръг
11-о - 14-о място

Етър - Монта-
на 1:2 1:0 Бору-
ков (20) 1:1 Анге-
лов (42-д) 1:2 Минков (90+2), ЧК:
Йорданов (М-90+4); Ботев Вр - Сла-
вия 1:1 0:1 Кирилов (31) 1:1 Бабун-
ски (45+2).

11. —Î‡‚Ëˇ 31  9  7 15 28:42 34

12. ¡ÓÚÂ‚ ¬ 31  8  5 18 30:44 29

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

13. ÃÓÌÚ‡Ì‡ 31  6  9 16 25:51 27

14. ≈Ú˙(ËÁÔ‡‰‡) 31  5 10 16 23:53 25

XXXII, последен кръг: утре,
20.00: Монтана - Ботев Вр; Славия -
Етър.

РЕЗУЛТАТИ

Любомир Епитропов стана
четвъртият наш плувец с виза
за Олимпиадата в Токио.
Търновецът взе квотата на 200
метра бруст още в сериите на
Европейското първенство на
50-метров басейн в Будапеща.
Той завърши четвърти в
четвърта серия с 2:10,12 мин.,

Четвърти наш
плувец с виза за Токио
Антъни Иванов се бори за медал на Европейското първенство

което е нов национален рекорд.
Предишният му рекорд беше
2:10,57 мин. от 2020 г., а нор-
мативът за Олимпиадата в
Япония е 2:10,35 мин.

След Антъни Иванов (200
м бътерфлай), Йосиф Милади-
нов (100 м бътерфлай) и Кало-
ян Левтеров (200 м гръб), и

Епитропов ще участва на 32-
ата лятна Олимпиада.

Антъни Иванов снощи плу-
ва за разпределение на меда-
лите в коронната си дисцип-
лина. В “Дуна Арена” търно-
вецът спечели първата полу-
финална серия и записа
четвърти резултат, финиши-

райки за 1:55,45 мин. Време-
то му отново бе под досегаш-
ния му национален рекорд,
който подобри в сериите -
1:54,72 мин. В 1/2-финала
Антъни плува тактически и
държеше трета позиция до
150-ия метър, за да пести сили
за финала. Той за втори поре-

ден път е на еврофинал на 50-
метров басейн. На предишния
шампионат в Глазгоу 2018
завърши осми. Година по-
късно - отново в шотландския
град, стана седми на континен-
талния шампионат на малък
басейн. Снощи и Епитропов
плува на полуфинал.

Лудогорец ще изпрати двама от своите ле-
гендарни футболисти - Козмин Моци и Свето-
слав Дяков, преди първия евромач от квалифи-
кациите на Шампионската лига, който ще се
играе през юли, съобщиха от клуба в Разград.

Това показва, че дългогодишният капитан
не е приел предложението да получи пост в
клуба, а ще продължи кариерата си. По всяка
вероятност Дяков ще се завърне в родния Пи-
рин. В Благоевград дори се твърди, че футбо-
листът вече се е договорил с “орлетата” и е
сигурно ново попълнение на тима.

“Дяков и клубът се договориха, че след края
на състезателната му кариера може да се
завърне и да получи длъжност в спортно-тех-
ническия щаб на десеткратния шампион.

Моци прекратява футболната си кариера
на терена и ще остане на работа в клуба. Ско-
ро ръководството на Лудогорец ще обяви офи-
циално позицията на румънеца, който сътвори
истински подвиг, като застана на вратата и
спаси две дузпи срещу Стяуа по пътя към
първото участие на “орлите” в групите на
Шампионската лига през 2014 г.”, обявиха от
Разград.

За сигурно попълнение на шампионите е
сочен друг национал - Ивайло Чочев, който
този сезон рита за ЦСКА 1948.

Повече от 1000
полицаи охраняваха
снощи финала за Ку-
пата на България
ЦСКА-Сф - Арда на
Националния стади-
он “Васил Левски”.
Всички зрители пре-
минаваха щателна
проверка за опасни
и непозволени пред-

Очакваният от
всички мач за обеди-
нение на световните
титли в тежката кате-
гория на бокса между
Антъни Джошуа и
Тайсън Фюри изне-
надващо пропадна.
Американски съд на-
реди, че Циганският
крал трябва да се бие
за трети път срещу
Дионтей Уайлдър.
Това решение трябва
да се изпълни преди 15
септември, което об-
рече суперсблъсъка
на провал.

“Боб Аръм (промо-

ЦСКА 1948 ще се раздели с
четирима от основните си фут-
болисти - Александър Алексан-
дров, Серкан Юсеин, Васил Шо-
пов и Венци Василев. Догово-
рите им са до 30 юни и няма да
бъдат продължени. Играчите са
предупредени за решението на
ръководството, но ще изпълня-
ват задълженията си до края.
През следващия сезон “червени-
те” ще продължават да дават
шанс на младите си играчи. На-
скоро тимът привлече Костадин
Илиев, Владимир Гогов и Мари-

Над 1000 полицаи
охраняваха финала

ян Димитров.
ЦСКА 1948 опитва да вземе

Ангел Стойков за треньор. Очак-
ва се 43-годишният специалист
да поеме поста след края на
първенството, твърди “Витоша
Нюз”. Стойков е селекционер на
юношеския ни национален отбор
до 19 години, а в момента наче-
ло на “червените” е Тодор Кисе-
личков. През сезона досега
ЦСКА 1948 бе воден от Краси-
мир Балъков, Красимир Петров,
Атанас Борносузов и Росен Ки-
рилов.

ЦСКА 1948 гони четирима,
иска Стойков за треньор

утърът на Фюри) ми се
обади и беше в пълен
шок. Не съм го чувал
толкова безмълвен. Ра-
зочароващо е, защото
работихме неуморно.
Надявам се те да разре-
шат проблема и да мо-
жем да направим бит-
ката на 14 август. Това
зависи от тях.

Имаме различни
варианти, веднага се
сещам за Олександър
Усик (Укр). Ако
екипът на Фюри не
успее да оправи си-
туацията до края на
седмицата, няма да

имаме друга опция,
освен да работим
върху друг съпер-
ник”, сподели ме-
ниджърът на Джошуа
Еди Хърн.

“В какво посмеши-
ще се превърна
Уайлдър. Иска 20 ми-
лиона, за да отстъпи
двубоя на Джошуа.
Изглежда, че пак ще
трябва да му счупя
главата”, закани се
Фюри. Този реванш
може да се проведе на
24 юли, когато Аръм
е запазил огромния
стадион в Лас Вегас.

Пропадна големият бой
Джошуа - Фюри

мети.
За сигурността

на стадиона бяха
включени над 100
камери. Системата за
видеонаблюдение на
Националния стади-
он е най-модерната в
България и отговаря
на всички изисквания
на ФИФА и УЕФА.

Два часа преди
началото на мача
бяха отворени 14 от
26-те входа с оглед
спазване на противо-
епидемичните мерки.
На финала бяха до-
пуснати до 20 000
зрители - половина-
та от капацитета на
стадиона.

И Дяков напуска
Лудогорец, връща
се в Пирин

СНИМКА ДИЕМА СПОРТ

Играчи, резерви и хора от екипа
на Монтана са се хвърлили върху Николай
Минков, който вкара в 91-вата минута
за 2:1 срещу Етър на стадион “Ивайло”

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
17.30 Царско село - Черно море
20.00 Левски - Ботев Пд
ПО НОВА СПОРТ
15.00 Насаф - Алтън Асир
17.00 Равшан - Дордой
20.00 Транмиър - Моркамб
ПО МАКС СПОРТ 4
3.00 Бока Хуниорс - Барселона
ПО ДИЕМА СПОРТ
ФОРМУЛА 1
12.30 и 16.00 Гран при
на Монако (тренировки)
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
14.30 Турнир в Женева (мъже)
ПО МАКС СПОРТ 3
11.30 Турнир в Лион (мъже)
ПО МАКС СПОР 2
ХОКЕЙ НА ЛЕД
2.00 Ню Йорк Айлъндърс -
Питсбърг
ПО ЕВРОСПОРТ 1
КОЛОЕЗДЕНЕ
12.15 Обиколка на Италия
(етап XII)

Любомир Епитропов


